
Proces-verbal
Incheiat In §edinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 27 mai 2009, orele 13,00

$edinta a avut loc In sala de consiliu de la etajul III din c1adirea
Primariei Municipiului Bucure§ti, la care au participat 55 de consilieri
generali.

La §edinta au participat urmatorii: domnul Secretar General Tudor
Toma, domnul Mihai Cristian Atanasoaei, Prefectul Municipiului

___ ~_~~cure§ti.
--AufosCTn-vifaV--sa-pamclpe-crrrectorii apal atuftti--i3ffif>riu al al

Primarului General presa §i televiziunea.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa dau citire unor note In atentia consilierilor generali.
Prin adresa nr. 2909/6/22.05.2009 Inregistrata la Directia Asistenta

Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1582/25.05.2009 Aparatul
Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne In§tiinteaza ca Tribunalul Bucure§ti,
sectia a -IX- a Contencios Administrativ §i Fiscal, In dosarul nr.
16886/3/2009, a dispus suspendarea Hotararii C.G.M.B. nr.
130/13.04.2009 privind repartizarea la bugetele sectoarelor municipiului
Bucure§ti a unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru
echilibrare, pentru sustinerea programelor de dezvoltare locala pe anul
2009.

------- J)e asemenea~n adresa se mentioneaza ca potrivit solutiei
consemnate In condica -de-prezenta a--§eal'n1el din aafacJt;-~es-:-2710HiOH'9'*,-----
instanta "suspenda executa rea Hotararii C.G.M.B. nr. 130/13.04.2009
pana la pronuntarea instantei de fond"

Prin adresele nr. 825961/29.04.2009, 825783/29.04.2009
Inregistrate la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr.
1360/30.04.2009, 1361/30.04.2009 Asociatia Salvati Bucure§tiul §i
Fundatia Eco - Civica au formulat plangere prealabila, prin care solicita
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti urmatoarele:

revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 106/30.03.2009 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal cu Detalii Plan Urbanistic de Detaliu
str. Constantin Noica - str. Calea Plevnei - str. $tirbei Voda, sector 1
Complex Multifunctional Urban Dambovita Center deoarece contravine
OUG nr. 195/2005 privind 8,Fotectia mediului (completata cu OUG nr.
114/2007); / .



- Planul Urbanistic Zonal propus contravine Legil nr. 122/2007
pentru aprobarea OUG nr. 95/2006 privind aprobarea Actului adi\ional la
Contractul de parteneriat public-privat pentru reconversia func\ionala a
amplasamentului "Centrul Dambovi\a" ~i de finalizare a construc\iilor
existente ~i mandatarea Ministerului Transporturilor, Construc\iilor ~i
Turismului pentru semnarea acesteia;

- Modificarea nivelului apei panzei freatice;
- Planul Urbanistic Zonal propus contravine Hotararii C.G.M.B. nr.

66/2006 privind aprobarea normelor privind asigurarea numarului minim
de locuri de parcare pentru noile construc\ii ~i amenajari aprobate pe
teritoriul Municipiului Bucure~ti.

Prin adresa nr. 826699/04.05.2009 inregistrata la Direc\ia
Asisten~a Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1396/05.05.2009 S.C.
Plastidrum S.R.L. a formulat plangere prealabila, prin care solicita
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti urmatoarele:

- punerea in aplicare a deciziei civile nr. 2197/13.10.2008,
irevocabila, a Cur~ii de Apel Bucure~ti - Sectia a VIlI-a Contencios
Administrativ ~i Fiscal prin care s-a constatat nelegalitatea
documenta~iilor de atribuire precum ~ia procedurilor de achizitie derulate
conform acestora, privind atribuirea contractelor de prestari servicii
avand ca obiect gestionarea ~i intretinerea semnalizarii orizontale ~i
verticale de pe strazile aflate in administrarea Primariei Municipiului
Bucure~ti - pachetele 1 - 5 ~i 7.

De asemenea, in adresa se mentioneaza ca instanta a dispus
reluarea procedurii de achizitie publica cu privire la pachetul numarul 6
din contractu I de prestari servicii avand ca obiect gestionarea ~i
intretinerea semnalizarii orizontale ~i verticale de pe strazile aflate in
administrarea Primariei Municipiului Bucure~ti.

Prin adresele nr. 826076/30.04.2009 ~i 826398/04.05.2009,
inregistrate la Directia Asisten~a Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr.
1367/04.05.2009 ~i 1395/05.05.2009, Rada Florin ~i Rada Maria au
depus plangere prealabila impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 67/2009
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A,
sector 3.

In motivele plangerii se men~ioneaza ca prin Planul Urbanistic
Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A, sector 3, se incalca art. 71 din
O.U.G. nr. 195/2005 privind protectia mediului, conform caruia
"schimbarea destinatiei terenurilor amenajate ca spatii verzi ~i/sau
prevazute ca atare in documentatiile de urbanism, reducerea
suprafe~elor acestora ori stramutarea lor este interzisa, indiferent de
regimul juridic al acestora."

,



Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarii solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 67/2009 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A, sector 3.

Prin adresa nr. 826001/29.04.2009, Inregistrate la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1362/30.04.2009,
doamna Burcea Daniela a depus plangere Impotriva Hotararii C.G.M.B.
nr. 106/2006 privind atribuirea de denumiri pentru doua artere de
circulatie situate In sectorul 6, Bucure~ti, artere de circulaiie nou create
In urma constituirii parcelarilor In baza Legii nr. 18/1991.

In motivele plangerii se mentioneaza ca Hotararea C.G.M.B. nr.
106/2006 prevede Infiintarea unei artere de circulaiie, fapt care
afecteaza dreptul de proprietate al contestatarei asupra terenului sau.

Avand In vedere cele mai sus-meniionate, contestatara solicita
revocarea partiala a Hotararii C.G.M.B. nr. 106/2006 privind atribuirea de
denumiri pentru doua artere de circulaiie situate In sectorul 6, Bucure~ti,
artere de circulatie nou create In urma constituirii parcelarilor In baza
Legii nr. 18/1991.

Meniionam ca plangerea doamnei Burcea Daniela a fost depusa
cu nerespectarea termenului prevazut de art. 7 alin. (2) din Legea nr.
554/2004 a contenciosului administrativ.

Prin adresa nr. 826391/04.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenia Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1394/05.05.2009, domnul
lonita Florian a depus plangere Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr.
263/2008 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal modificare PUZ -
Aleea Tei~ani (tarla nr. 468) - Padurea Pustnicu - Padurea Baneasa,
sector 1.

In motivele plangerii se mentioneaza ca se impune obtinerea
avizului Oficiului de Cadastru ~i Publicitate Imobiliara, In special pentru
plan~a cu situatia juridica a terenurilor ~i se impune obtinerea unui nou
Aviz de Mediu.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 263/2008 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal modificare PUZ - Aleea Tei~ani (tarla nr. 468) - Padurea
Pustnicu - Padurea Baneasa, sector 1.

Prin prezenta, va aducem la cuno~tinta, ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucure~ti, prin adresa Inregistrata la Primaria Municipiului
Bucure~ti cu nr. 826115/30.04.2009 ~i la Directia Asistenta Tehnica ~i
Juridica a CGMB cu nr. 1373/04.05.2009, a sesizat unele aspecte de
nelegalitate a Hotararii C.G.M.B. nr. 111/30.03.2009, privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal B-d .. ltx'pozitiei, Str. Av. M. Popi~teanu, sector
1, Bucure~ti <" "

~e precizeaza In adresa mentionata, ca prin art. 1, teza a doua al
HCGMB nr. 111/30.03.206'9, 0 suprafata de 5466 mp. urmeaza a fi
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transferata In domeniul public al MuniclpiulUi Bucure;;ti pentru
completarea !?idezvoltarea tramei stradale.

Prin urmare, se solicita de catre Institutia Prefectului, sa i se
comunice, fie actul administrativ prin care s-a declarat de utilitate publica
lucrarea pentru care a intervenit exproprierea pentru cauza de utilitate
publica, fie actul juridic prin care proprietarul terenului I;;i manifesta
vointa de a dona terenul ce urmeaza sa intre In domeniul public.

Lipsa unor astfel de documente, se precizeaza In continuare In
adresa, conduce la nefundamentarea sub aspect juridic a dispozitiilor
cuprinse la art. 1 teza a doua a Hotararii nr. 111/30.03.2009 a Consiliului
General al Municipiului Bucure;;ti.

Mentionam ca, sesizarea Institutiei Prefectului Municipiului
Bucure;;ti a fost comunicata Directiei Urbanism ;;i Amenajarea Teritoriului
de catre Directia Asistenta Tehnica ;;i Juridica a CGMB, In vederea
c1arificarii aspectelor sesizate.

Prin adresa nr. 826886/05.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ;;i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1417/07.05.2009, S.C.
DELFINCOM S.A. solicita adoptarea proiectului de hotarare privind
eliberarea certificatului de atestare a dreptului de proprietate asupra
terenurilor aflate In patrimoniul Societatii Comerciale DELFINCOM S.A.,
Tn baza avizel-oremisede-compartimentele de specialitate prevazute de
Hotararea Guvernului nr. 834/1991 privind stabilirea ;;i evaluarea unor
terenuri detinute de societatile comerciale cu capital de stat.

In sustinerea cererii sale, S.C. DELFINCOM S.A. arata ca proiectul
de hotarare sus-mentionat s-a aflat pe ordinea de zi a ;;edintei Consiliului
General al Municipiului Bucure;;ti din data de 30.03.2009, dar majoritatea
consilierilor generali au votat Impotriva adoptarii acestui proiect, In mod
nejustificat ~i prin Incalcarea legii. De asemenea, comisiile de
specialitate ale C.G.M.B., In urma verificarii documentatiei tehnice
depuse de S.C. DELFINCOM S.A. au constatat ca acestea Indeplinesc
conditiile legale prevazute de H.G. nr. 834/1991.

Prin adresa nr. 828051/07.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1449/11.05.2009, domnul
lonita Florian formuleaza 0 notificare Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr.
263/2008 privind aprobarea planului urbanistic zonal modificare PUZ -
Aleea Tei~ani (tarla nr. 468) - Padurea Pustnicu - Padurea Baneasa,
sector 1.

Contestatarul mentioneaza ca a participat la ~edinta Comisiei
Tehnice de Urbanism din data de 06.05.2009, In cadrul careia a fost
prezentat un PUZ rectificator, care nu tine cant de prezenta mai multor
proprietati private din zona, de exemplu lotul 73 aflat In partea sudica a
strazii Drumul Padurea ~ogo;;oaia ~i In cadrul careia s-a afirmat ca
singura solutie legala e le revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 263/2008.,



Totodata, solicita sa i se puna la dispozi~ie procesul verbal al ~edin~ei
respective. De asemenea, solicita revocarea Avizului de Urbanism nr.
6/1/10/20.02.2008.

Prin adresa nr. 828344/08.05.2009, Inregistrata la oirec~ia
Asisten~a Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1448/11.05.2009, S.C.
C.O.l.A. Management S.R.L. a formulat plangere prealabila prin care
solicita adoptarea proiectului de hotarare privind aprobarea PUZ - B-dul
Poligrafiei nr. 49-51, sector 1.

Contestatara men~ioneaza ca In calitate de proprietara a terenului
situat In Bucure~ti, B-dul Poligrafiei nr. 49-51, sector 1, este interesata
de modernizarea zonei, prin edificarea unei c1adiri de birouri. Pentru
aceasta construc~ie Ii sunt necesare toate avizele ~i autoriza~iile
prevazute de legisla~ia In domeniul construc~iilor, iar pentru ob~inerea
acestora este necesara adoptarea planului urbanistic zonal sus-
men~ionat.

De asemenea, se men~ioneaza ca proiectul de hotarare privind
aprobarea PUZ - B-dul Poligrafiei nr. 49-51, sector 1 s-a aflat pe ordinea
de zi a ~edin~ei C.G.M.B. din data de 13.04.2009, dar acest proiect de
hotarare nu a fost adoptat, acesta constituind refuz nejustificat de a
rezolva 0 cerere referitoare la un drept sau la un interes legitim.

Avand In vedere cele prezentate, contestatara solicita adoptarea
proiectului de hotarare privind aprobarea PUZ - B-dul Poligrafiei nr. 49-
51, sector 1.

Prin adresa nr. 2690/6/11.05.2009 Inregistrata la oirec~ia Asisten~a
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1442/11.05.2009 Aparatul
Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne In~tiin~eaza ca, pe rolul Tribunalului
Bucure~ti, sec~ia a -IX- a Contencios Administrativ ~i Fiscal, se afla
dosarul nr. 24778/3/2007, In care reclamantul oraghie Victor Lucian
solicita urmatoarele: anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 131/16.06.2005 prin
care s-a aprobat PUZ Padurea Neagra - Padurea Pustnicu, poz.3,
deoarece terenul proprietate privata, este afectat de trama stradala
propusa prin PUZ, ~i plata despagubirilor pentru prejudiciul cauzat ~i a
cheltuielilor de judecata.

De asemenea, In adresa se men~ioneaza ca terenul reclamantului
este situat TnTarlaua A468/Lotul 3/2 ~i nu In Tarlaua 317/3/2, cum a fost
gre~it trecut In actele de proprietate, confirmat prin adresa nr.
20438/16.06.2008 emisa de Primaria sectorului 1.....

oomnilor consilieri citesc aceste documente pentru
dumneavoastra, nu pentru mine sunt chestiuni care va privesc, sunt
procese pe rolul instan~elor de judecata, sunt solicitari din partea
peten~ilor, v-a$ ruga sa ma asculta~i cu aten~ie. S-ar putea sa fie procese
prin care sa fi obliga~i la plata de despagubiri ~i pentru faptul ca nu a~i

" .'. '
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~tiut sau nu ati ascultat iar 0 sa avem discutii Va rog sa ma ascultati cu
atentie. Toate aceste documente Ie gasiti la OATJ.

Avand In vedere cele mentionate mai sus Aparatul Permanent de
Lucru al C.G. M.B. solicita analizarea ~i dispunerea In conformitate cu
prevederile legale In vigoare.

Prin adresa nr. 2702/6/11.05.2009 Inregistrata la Oirectia ASlstenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1478/13.05.2009 Aparatul
Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne In~tiinteaza ca, pe rolul Tribunalului
Bucure~ti, sectia a -IX- a Contencios Administrativ ~i Fiscal, se afla
dosarul nr. 16886/3/2009, In care reclamantul Consiliul Local al
sectorului 1 solicita urmatoarele: anularea Hotararii C.G.M.B. nr.
130/13.04.2009 privind repartizarea la bugetele sectoarelor municipiului
Bucure~ti a unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru
echilibrare, pentru sustinerea programelor de dezvoltate locala ~i pentru
sustinerea proiectelor de infrastructura ce necesita cofinantare locala pe
anu12009.

De asemenea, In adresa se mentioneaza ca prin aprobarea acestei
hotarari nu s-a realizat 0 "repartizare" In sensu I Legii nr. 273/2006 privind
finantele publice locale, deoarece ,,0" nu reprezinta 0 cota sau 0 suma de
bani, Incalcandu-se prevederile legale de referinta ale art. 33 alin. 6 lit. b
din Legea nr. 273/2006.

Avand In vedere cele mentionate mai sus Aparatul Permanent de
Lucru al C.G.M.B. solicita analizarea ~i dispunerea In conformitate cu
prevederile legale In vigoare.

Prin prezenta va aducem la cuno~tinta ca prin decizia civila nr.1936
pronuntata In ~edinta publica din 22.09.2008 a Curtii de Apel Bucure~ti,
sectia a VIII - a Contencios Administrativ ~i Fiscal, s-a admis recursul
formulat de catre Uniunea Teatrala din Romania - UNITER Impotriva
sentintei civile nr. 732/16.10.2007 pronuntata de Tribunalul Bucure~ti -
Sectia a IX - a Contencios Administrativ ~i Fiscal In dosarul nr.
21535/3/2007 In contradictoriu cu intimatii - parati Consiliu General al
Municipiului Bucure~ti ~i Primaria Municipiului Bucure~ti.

Instanta a dispus anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 152/27.06.2006
prin care s-a aprobat revenirea la denumirea de "str. Orlando" pentru
artera de circulatie denumita str. Gina Patrichi, artera identificata,
conform art. 1 alin. 2) din hotarare.

Tn baza celor mentionate mai sus UNITER solicita punerea In
executare a deciziei nr. 1936 a Curtii de Apel Bucure~ti.

Prin adresa nr. 12230/LV/11.05.2009, Inregistrata la Oirectia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1479/13.05.2009,
Aparatul Permanent al CG.M.B. ne aduce la cuno~tinta ca pe rolul
Tribunalului Bucure~ti, sectia a IX-a Contencios Administrativ ~i Fiscal se
afla 'dosarul nr. 12230/3/2009, In care reclamantul Consiliul Local al
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Sectorului 1 solicita instantei de judecata Tn contradictoriu cu C.G.M.B.,
sa dispuna anularea Hotararii C G.M.B nr. 321/2008 privind modificarea
;;i completarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 145/2006 privind
indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul "Realizarea rete/elor
publice de alimentare cu apa ;;i canalizare, precum ;;i a drumurilor
aferente ansamblului de locuinte Henry Coanda, sector 1" ;;i abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 174/2008;;i a Hotararii C.G.M.B. nr. 280/2008

In cererea de chemare Tn judecata reclamantul invoca faptul ca,
prin adoptarea acestui act administrativ se Tncalca prevederile
principiului autonomiei locale financiare, consacrat de Legea nr.
273/2006, cu modificarile ;;i completarile ulterioare. Totodata, sustine ca
este inechitabil ca finantarea pentru acest cartier de locuinte sa se faca
din bugetul local al sectorului 1, iar pentru partea din cartier care se
Tntinde pe raza administrativa a ora;;ului Voluntari finantarea cartierului
sa se efectueze de catre Prima ria Municipiului Bucure;;ti.

Prin adresa nr. 18289/LV/11.05.2009, Tnregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ;;i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1480/13.05.2009,
Aparatul Permanent al C.G.M.B. ne aduce la cuno;;tinta ca pe rolul
Tribunalului Bucure;;ti, sectia a IX-a Contencios Administrativ ;;i Fiscal se
afla dosarul nr. 18289/3/2009, avand drept obiect obligarea C.G.M.B. la
emiterea hotararii de aprobare a schimbului de terenuri, Tntre terenul Tn
suprafata totala de 3050,10 mp aflat Tn proprietatea numitilor Draguna
Nicolae, Radu Constantin ;;i Radu Carmen Elena, situat Tn str. Secerei
nr. 77, sector 4, ;;i terenul Tnsuprafata similara, aflat Tndomeniul privat al
municipiului Bucure;;ti, situat Tn Parcul Tineretului, Tn aria destinata
relocarii proprietatilor particulare, dispersate Tn parc, Tn conformitate cu
Planul Urbanistic Zonal aprobat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 232/2005.

Prin sentinta civila nr. 2447/25.09.2008 Tribunalul Bucure;;ti a
admis cererea formulata de reclamanti, obligand paratul C.G.M.B. la
emiterea hotararii de aprobare a schimbului de terenuri ;;i la plata sumei
de 100 RON daune cominatorii pe zi de Tntarziere. Prin decizia civila nr'
643/09.03.2009 Curtea de Apel Bucure;;ti a respins recursul formulat de
recurentul-parat C.GM.B.

Prin adresa 829922/14.05.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ;;i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1506/16.05.2009 Belu Maria, Belu
Vasile, Belu Marian, Vasiliu Maria, Vasiliu $tefan, Enache Constantin,
Enache Aneta, Bozdoc Valeria ;;i Burdea Ilinca au depus plangere
prealabila impotriva procedurilor de expropriere a imobilelor proprietate
privata situata pe amplasamentul lucrarii de interes local" Pasaj rutier
denivelat superior Basarab".

In motivele plangerii se mentioneaza ca declararea utilitatii publice
pentru pasajul suprateran Basarab a fost anulata de instanta de
judecata, hotararea fiind irevocabila.
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Totodata, se precizeaza ca Guvernul Romaniei nu are competenta
de a expropria monumente istorice ~i nici nu are dreptul sa exproprieze
prin ordonanta de urgenta.

Prin adresa nr. 828958/12.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1473/13.05.2009
Institutia Prefectului Municipiului Bucure~ti ne aduce la cuno~tinta ca prin
Hotararea nr. 627/08.06.2000 a Curtii Europene a Drepturilor Omului s-a
stabilit, In sarcina statului roman, obligatia de eliberare a unei autorizatii
de construire ~i de Incheiere a unui contract de concesiune privind
folosinta unui teren ce apartine Municipiului Bucure~ti, avand ca
beneficiar S.C. RUXANDRA TRADING S.R.L. IntrudH aceasta obligatie
intra In competenta exclusiva a autoritatilor administratiei publice locale
organizate la nivelul municipiului Bucure~ti ~i a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti. Institutia Prefectului solicita analizarea posibilitatii
executarii In regim de urgenta a obligatiei stabilite pe cale
j udecatoreasca.

Prin adresa nr. 831069/19.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1558/22.05.2009, S.C.
TRANSALEXANDRIA S.A. prin lichidator judiciarAMCO . l.P.LJ.R.L.
aduce la cuno~tinta C.G.M.B. ca se afla In posesia a doua hotarari
judecatore~ti definitive ~i irevocabile, Sentinta civila nr. 556/29.05.2000 $i
Sentinta civila nr. 11CC/13.06.2006 pronuntate de Curtea de Apel
Bucure~ti, prin care se prevede "obligatia C.G.M.B. de a emite 0 hotarare
prin care sa se elibereze certificatul de atestare a dreptului de proprietate
asupra terenului In suprafata de 37.782 mp., aflat In Bucure$ti, $os.
Alexandriei nr. 152, sect. 5".

S.C. TRANSALEXADRIA S.A. solicita sa se dea curs cererii sale
de emitere a unei hotarari pentru eliberarea certificatului de atestare a
dreptului de proprietate asupra terenului In suprafata de 37.782 mp situat
In Bucure~ti, $os. Alexandriei nr. 152, sect. 5.

Prin adresa nr. 2878/6/21.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1576/25.05.2009, Serbu
Nicolae solicita C.G.M.B. sa dispuna retragerea sprijinului acordat
persoanelor fizice ~i juridice care au organizat sau intentioneaza sa
organizeze un circuit automobilistic In jurul Palatului Parlamentului.

Serbu Nicolae mentioneaza ca este detinatorul Certificatului de
Inregistrare a desenului/modelului cu nr. 018430 din 23.10.2008. eliberat
de Oficiul de Stat pentru Inventii ~iMarci, care Ii ofera toate drepturile de
exploatare a Circuitului Automobilistic din jurul Palatului Parlamentului.

Prin adresa nr. 831729/21.05.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1566/22.05.2009, lonita
Florian a formulat plangere Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 263/2008



privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal modificare PUZ - Aleea
Tei$ani (tarla nr. 468) - Padurea Pustnicu - Padurea Baneasa, sector 1.

Contestatarul considera ca se impune retragerea Avizului de
urbanism nr. 704094; 709376/29.02.2008, Tntrucat au fost prezentate
date false privind loturile parcelei 468 $i nu s-a evidentiat existenta
tuturor proprietatilor, ceea ce a condus la prezentarea Tn mod eronat a
zonei V6, aceasta zona fiind extinsa Tn mod ilegal peste lotul 40/6
apartinand parcelei 468.

Va supun spre aprobare procesul verbal Tncheiat Tn $edinta
extraordinara a C.G.M.B. din data de 29.04.2009, orele 13,00.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Buna ziua. Bine ati venit la $edinta ordinara a C.G.M.B. din data de

27 mai 2009. In sala sunt prezenti 51 de consilieri generali.
Tnainte de a supune la vot ordinea de zi am mai multe cereri de

luari de cuvant. Am sa vi Ie prezint pe fiecare Tn parte $i am sa va cer
votul. a cerere de a lua cuvantul din partea domnului Nicolae $erbu care
ar dori sa vorbeasca la punctul 10 la proiectul de hotarare privind
aprobarea Protocolului pentru organizarea Circuitului de Formula 3. Va
propun ca domnul $erbu sa vorbeasca la Tnceputul $edintei sau Tnaintea
punctului cu pricina.

Cine este pentru ca domnul $erbu sa ia cuvantulTnainte de punctul
10 de pe ordinea de zi privitor la Circuitul de Formula 3?

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 1 vot (Pop R.),
abtineri? 3 voturi (Fuciu D., Potera$u C., Paduraru A).

Domnul $erb ramaneti Tnsala $i yeti lua cuvantulTnainte de punctul
10.

a cerere din partea doamnei Bucur Nicoleta, domiciliata Tn str.
$tucii, cartier astrov care solicita posibilitatea de a se adresa Consiliului
General. Propun sa se adreseze Consiliului la Tnceputul $edintei.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Doamna Bucur este Tnsala? Sper ca va veni.
Domnul Ban Viorel este Tnsala? Nu este.
a alta cerere de luare de cuvant este de la domnul Daraban

Maricel. beneficiar al Legii nr 42/1990, solicita sa ia cuvantul Tn fata
Consiliului General. Este In sala? Da.

Cine este pentru ca domnul Daraban Maricel sa ia cuvantul la
Tnceputul $edintei?

Cine este pentru? 10 ~oturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate
de voturi:

-,



Domnul Daraban nu poate lua cuvantul astazi In fa~a Consiliului
General.

o alta cerere de luare de cuvant este din partea domnului Sarbu
Marian, care solicita sa vorbeasca In fa~a Consiliului General, pe
probleme de revolu~ionari.

Cine este pentru ca domnul Sarbu sa ia cuvantul la sfar~itul
~edin~ei? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 1 vot
(Prioteasa D.).

Domnul Sarbu Marian. va rog sa ramane~i In sala, ve~i putea sa
lua~icuvantul la sfar~itul ~edin~ei.

Stimate domn, nu ~tim ce vor sa spuna pentru ca In cererile pe
care Ie-au adresat nu au avut amabilitatea sa scrie con~inutul luarii de
cuvant.

Mai departe, avem 0 cerere de la doamna Panduru Florica care
solicita sa ia cuvantul In fa~a Consiliului General, dansa locuie~te pe
$oseaua Bucure~ti- Targovi~te, nr. 16 A , are 0 problema, cred legata de
aceasta loca~ie. Doamna Panduru Florica este In sala? Nu este.

o alta cerere de luare de cuvant de la domnul Moro~anu Vasile.
Este In sala? Este. Dore~te sa se exprime In fa~a Consiliului General pe
probleme privind comer~ul stradal de presa ~i carte. Va propun sa ia
cuvantulin fa~a Consiliului General la sfar~itul ~edin~ei.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 1 vot (Fuciu D.).

Este In sala domnul loni~a Florian? Da. Exista 0 cerere ~i din
partea domnului Ionita Florian de a se adresa In Consiliului General din,
partea Companiei IMPACT. Este 0 situa~ie cu un PUZ pe Aleea Tei~ani,
ar fi interesant sa II ascultam pentru ca avem 0 cauza In justi~ie. Va
propun sa se adreseze Consiliului General la Inceputul ~edin~ei.
- - - Cine este pentru? 22 de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 19

voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Rizoiu M., Tapardel C., Sitaru J.,
Popa M., Anton M., Popescu C., Paduraru A., Boaja M., Florescu D.,
Potera~u CooScarlat H.. Meran D., Tanase I., Ni~u R., Grigorescu R.,
Purcarea S.).

pomnul loni~a va putea sa se exprime in fa~a Consiliului General.
In acela~i timp am 0 rugaminte de la un fost coleg de-al nostru sau

aproape fost coleg de-al nostru, Mircea Valentin sa ii acordam cuvantul
la inceputul ~edin~ei. Bine, inainte de punctul cu vacantarea.

Acestea sunt luarile de cuvant.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Buna ziua. Am rugamintea sa propunem pe ordinea de zi ~i punctul

de interpelari la inceputul ~edin~ei, va rog.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Propune1i introducerea pe ordinea de zi a punctului interpelari, la

primul punct.

Doamna consilier general Tapardel Claudia
Am 0 interpelare pentru domnul Primar General.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Sta1i sa votam ordinea de zi. Alte propuneri pentru ordinea de zi?

Domnul consilier general Gat-Deac loan
Va propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 10 privitor la

formula 3 pentru ca avem 0 hotarare de Consiliu General In vigoare, prin
care se aproba asocierea Intre Municipiul Bucure~ti ~i nu ~tiu cine, se
Imputernice~te primarul general sa negocieze, sa semneze contractul de
asociere pentru formula 3. Am hotararea, In copie, pe care i-o voi
depune domnului Primar General.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va aduc aminte ca este 0 ~edin1a ordinara ~i aceasta scoatere de

pe ordinea de zi se poate face numai cu aprobarea domnului Primar
General. Daca mai sunt ~i alte amendamente la ordinea de zi? Nu mai
sunt alte amendamente.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule pre~edinte de §edin1a, doamnelor ~i domnilor consilieri

generali, sunt doua dimensiuni ale discursului din acest moment
raspunzand ~i domnului consilier general pe problema ridicata.

Vreau sa ridic 0 chestiune de principiu, nu este niciun fel de
Intrebare, nu este niciun fel de aten1ionare, este un fel de sesizare a unei
situa1ii care cred eu ca nu i~i are loculin activitatea Consiliului General.

S-au facut 0 serie intreaga de afirma1ii din partea colegilor no~tri
din Consiliul General, transformadu-ne dintr-o activitate administrativa
Intr-o activitate de lupta politica care este adusa la nivelul administra1iei.
A~ vrea sa precizez foarte c1ar pozi1ia mea. Daca toate aceste declaratii
sunt facute cu verbul la indemana "administrativ", atunci poarta numele
de informare a cetatenilor Bucure~tiului. Daca aceste declaratii sunt
facute fara sa existe un adevar administrativ, financiar, legal, atunci ele
poarta numele de minciuni. Vreau sa fiu foarte c1ar, cetatenii
Bucure$tiului au dreptul de a fi informati exact a~a cum trebuie ~i cum
s-au petrecut lucrurile.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Intreabarea era daca aveti completari la ordinea de zi?

- la ora 1405 a venit domnul consilier general Mihailescu Ion
Bogdan -

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule pre$edinte, v-am spus ca am doua dimensiuni, v-am

spus ca am prezentat domnilor consilieri generali ideea de doua
dimensiuni. Nu este niciun fel de declaratie politica, am dreptul sa ma
adresez Consiliului General $i sa spun lucrurilor pe nume, dupa care ma
duc la completarea ordinii de zi. Vreau sa va spun foarte c1ar ca sunt
satul de $mecherii de genul acesta. Hotaram ceva Impreuna cu liderii $i
dupa aceea ne manifestam altfel. Nu, ne manifestam din punct de
vedere administrativ. Nu Incercati sa readuceti lupta politica In
administratie ca nu I$i are sensul. Cu Stadionul Lia Manoliu declaratiile
care au fost facute sunt mincinoase. Stadionul are finantare, guvernul
trebuie sa participe la stadion $i daca cineva dore$te sa $tie de ce se
Incearca aceasta diversiune am sa v-o prezint astazi, aici, In toata
splendoarea ei.

In legatura cu celelalte afirmatii legate de ceea ce se Intampla In
administratie, cu toata responsabilitatea $i cu proprietatea
responsabilitatii $i a vorbelor mele, declar In fata Consiliului General $i a
cetatenilor Bucure$tiului ca sunt minciuni. Sunt cu atat mai grave cu cat
aceste afirmatii vin din partea oamenilor care sunt angrenati In muca
administrativa cu rol de legislativ.

A doua dimensiune domnule pre$edinte, va rog sa Imi permiteti sa
va propun pe ordinea de zi suplimentara din $edinta de astazi cateva
proiecte care au venit pe parcurs, dar pe care sper ca, comisiile de
specialitate Ie-au examinat. Unul este proiect de hotarare privind
instituirea taxei hoteliere pentru anul 2010.

AI doilea este proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
propriu al Municipiului Bucure$ti pe anul 2009, In sensu I ca se majoreaza
veniturile $i cheltuielile cu suma de 11.582,00 mii lei -Incasata prin
Ordinul Ministrului Administratiei $1 Internelor nr.79/2009 pentru
compensari Gcal la RADET. Este nevoie sa facem aceasta rectificare
pentru a putea sa primim suma $i sa 0 cheltuim, adica RADET-ul sa 0
faca.

AI treilea este proiect de hotarare privind aprobarea
amendamentului la contractul de credit Intre Municipiul Bucure$ti,
RADET $i Banca Europeana pentru Reconstructie $i Dezvoltare (BERD)
pentru finantarea proiectului privind "Programul Multi - Sector al
Municipiului Bucure$ti". Este vorba despre un credit care curge din anul
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2003, 0 suma de 13 milioane, nu mai ~tiu daca sunt 13 sau 15. Vreau sa
va spun ca eu am avut reticen~e, profit de faptul ca este ~i directorul
general al RADET aici, eu am avut reticen~e de continuare al acestui
credit, mi s-a explicat Insa ca el poate decurge ~inormal, pot fi executate
trageri In continuare cu beneficii pentru RADET. Facem Inainte de
restructurarea RADET, aceasta aprobare de credit daca dumneavoastra
ve~i considera ca este necesara ~i pentru aceasta v-o prezint
dumneavoastra spre aprobare. daca ve~idori sa 0 examina~i.

AI patrulea punct este proiect de hotarare privind transmiterea
strazii Eugeniu Carada din administrarea Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti In administrarea Consiliului Local al sectorului 3.
Este In urma unei In~elegeri cu domnul primar al sectorului 3, aceea de a
Incepe simultan cu noi. Strada Carada este In administrarea noastra, a
Consiliului General, dorim sa Incepem reabilitarea In Centrul Istoric,
Smardan 0 Incepem noi, Carada 0 ataca dumnealui, la sfar~itul acestor
lucrari, lucrarea revine In administrarea Consiliului General

Tn legatura cu propunerea facuta, domnule pre~edinte, de scoatere
de pe ordinea de zi, vreau sa va spun urmatorul lucru: anul trecut m-am
confruntat, la cateva zile dupa ce mi-am preluat mandatul, cu problema
cursei.de . (o~rDula..~. Am constatat ca exista 0 serie Intreaga de
neln~elegeri, /I informez pe domnul consilier general ~i pentru cei care au
urechi sa auda, vorbesc pentru cei care au fost Intr-un fel sau altul actori
In organizarea cursei de formula 3, ca atat conven~ia Incheiata cu un an
In urma, vorbim de anul 2007. de catre fostul primar Adriean Videanu,
cat ~i protocolul semnat, sunt caduce, pentru simplul motiv ca ele nu au
primit viza Consiliului la timpul respectiv. Am fost obligat din cauza
minciunii unui subaltern din executiv, nu mai este In primarie, este pe 0
treapta superioara de dezvoltare, sa organizez aceasta cursa, la
sec~iunea evenimente, ~i aceasta cursa a primit aprobarea comisiei, cu
toate actele legale. Am considerat ca dupa atatea sentimente, dupa
atatea vanitati si orgolii puse In joc cu aceasta cursa, dupa atatea
nelntelegeri de a parte $i de alta In ceea ce prive~te organizatorii cursei,
este necesar ca dumneavoastra, cu opinia ~i hotararea dumneavoastra
la Indemana sa spune~i foarte c1ar,dori~i sa se desfa~oare aceasta cursa
In Bucure~ti, da sau nu. $i atunci am considerat ca este onest, legal ~i
corect din partea mea sa va adresez aceasta Intrebare. Daca
dumneavoastra yeti hotarl ca aceasta cursa trebuie sa aiba lac, va avea
loc, daca dumneavoastra ve~i hotarl ca nu trebuie sa aiba loc, de~i In
paranteza vreau sa va spun. ea este trecuta pe calendarul FIA, este
programata, vreau sa va spun ca nu doresc sa dau na~tere la discutii
legate de dreptatea unuia sau altuia. Daca dumneavoastra yeti hotarl ca
da, eu va voi raporta ~i voi fi responsabil de orice fel de conventie
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Tncheiata pe care 0 sa 0 supun aprobarii dumneavoastra, daca nu, este
nu De aceea va rag ca acest punct sa II lasam sa hotaram

Domnul consilier general Gaf-Deac loan
Vreau sa retrag propunerea .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul primar, Tnainte sa retraga prapunerea colegul meu, v-a§

informa ca materialul privitor la formula 3 a sosit Tnsala.

Domnul consilier general Gaf-Deac loan
Am avut la Tndemana vechea hotarare ne avand materialul nou,

dar Tn condi~iile aceasta am sa Tmi retrag propunerea pe care v-am
facut-o.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ne-a~i facut 0 propunere pe care nu am putut sa 0 citim.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Chestiunea sta Tnfelul urmator. Daca veti avea bunavointa sa cititi. .,

acest material, sigur ca va stau la dispozi~ie cu toate explica~iile §i cu
toata povestea. Daca ve~i observa, baza acestei hotarari a Consiliului
este una singura aceea de a spune daca dorim sau nu sa se organizeze.
Restul responsabilitatilor sunt preluate de catre primar, care vi Ie
raporteaza dumneavoastra TnTncheierea contractelor §i a§a mai departe.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Vreau sa va informez ca la unul dintre punctele cele mai importante

de pe ordinea de zi de astazi §i anume proiectul de hotarare referitor la
pasajul subteran de la Piata Presei Libere, 0 varianta de documentatie a
ajuns la noi aseara Tn jurul orelor 17,00. 8anuiesc ca un asemenea
proiect. de 0 asemenea importanta trebuie privit cu mai multa seriozitate.

Daca Tmi permite~i sa va dau un raspuns, nu este vorba despre
minciuna, este vorba despre rea credin~a a §efului executivului cand
resurse bugetare care ar putea fi alocate unor proiecte importante sunt
Tndreptate catre flori Tn cimitire, floricele sau Palatul Copiilor care nu se
Tntoarce la capitala Deci vorbim despre minciuna pe care
dumneavoastra 0 sustineti §i rea credin~a care s-a vazut la aprobarea
bugetului.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule pre§edinte; de §edin~a, consilier general, nu doresc sa

transform ceea ce spune,am la Tnceput, Tntr-o lupta politica. Insa§i prin
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cuvintele dumneavoastra ati subliniat dezinformarea, domnule,
dezinformarea care v-a atins ~i pe dumneavoastra. Vreau sa va explic un
lucru, raspunzand la chestiunea cu pasajul de la Baneasa ca este 0
chestiune serioasa care trebuia privita cu multa seriozitate, vreau sa va
explic ca acest pasaj a comportat 0 chestiune de urgenta. Vreau sa va
explic ca fondurile pentru acest pasaj vor fi luate dintr-un credit furnizor,
vreau sa va spun ca nu va cunoa~te nicio atingere bugetul, vreau sa va
spun ca acea chestie cu floricelele prin cimitire este 0 chestie
cre~tineasca ~i floricelele Ie aduc apartinatorii de acasa ~i nu Ie
planteaza directorul general de la cimitire, iar Tn legatura cu Palatul
Copiilor sunteti dezinformat total. Acum cinci luni, Palatul Copiilor nu a
fost admis a fi trecut Tn administrarea Consiliului. Acolo s-a cheltuit 0
suma de bani Tntr-un Tnceput cu emulatie, suma de bani care a fost
recuperata. Deci, va rog sa uitati de aceasta afirmatie care este total
injusta ca s-ar fi cheltuit vreun ban Tn mod nelegal, a~a cum sugerati la
Palatul Copiilor. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am fost destul de explicit. ati prevazut bani Tnbuget pentru proiecte

care nu exista. Votam ordinea de zi ~i intram la interpelari.
Domnul primar ne-a propus 0 ordine suplimentara pe care sunt

patru puncte. A~ vrea sa trecem la vot.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.
Aceste patru puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

De asemenea avem propunerea doamnei consilier Tapardel de
introducere a punctului interpelari la punctul 1 pe ordinea de zi.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
3 voturi (Pop R., Popescu C., Tapardel C.) .

.Mai aveti 0 propunere-ctomnuie consilier?
Domnule loan Gaf -Deac Tnteleg ca v-ati retras propunerea.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Domnule Primar General, stimati colegl a~ vrea sa va propun ca

punctul 12 privind B-dul Tudor Vladimirescu avand Tn vedere ca acolo
exista 0 cercetare ~i exista documentele originale ridicate de catre DNA
~i faptul ca lucrarea nu este bugetata, deci nu este nicio graba, a~ vrea
sa va propun sa 0 amanam pentru 0 ~edinta ulterioara cand se vor
elucida ~idin punct de vedere juridic lucrurile acolo. Mu1tumesc
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Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Este bine ca acest punct sa ramana pe ordinea de zi, domnule

viceprimar, pentru ca In acest fel se c1arifica situa~ia juridica a litigiilor
care sunt In litigiu In acea zona ;;i se c1arifica hotararea C.G.M.B. nr. 161
de anul trecut ;;i se evita toate abuzurile facute de vechea administra~ie.
Aceasta hotarare nu face altceva decat sa puna In legalitate Inca 0 data,
ceea ce noi am votat ;;i a fost Incalcat.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
In completarea celor propuse, celor spuse de domnul consilier

general, merg ;;i eu mai departe completand ;;i spunand urmatorul lucru.
Dori~i ca b-dul patrunderea Tudor Vladimirescu sa ramana In forma care
este Inca mul~i ani de acum Incolo? Eu nu cred persoanele din zona,
ceta~enii Bucure;;tiului mai suporta calea de transport ;;i de legatura Intre
13 Septembrie ;;i Rahovei pentru ca exista cercetari ;;i a;;a mai departe,
cercetarile I§i urmeaza cursurile lor, lucrarea este In continuare este a
vechii administratii, nu ma intereseaza acest lucru, Ie-am tratat ca §i
cand ar fi §i sunt sarcinile §i obliga~iile noastre de a termina 0 serie
Intreaga de lucrari care au ramas agatate In aer !?i am 0 multime de
exemple. Nu pot amarl via~a ceta~enilor Bucure§tiului §i cred ca nici
dumneavoastra nu doriti sa 0 faceti inventand 0 serie Intreaga de motive.
Aici nu este vorba decat de continuarea lucrarilor §i terminarea a ceea ce
a fost proiectat In urma cu 3 ani, cu 4 ani de zile. Cred ca isterizarea
ceta~enilor Bucure;;tiului cu privire la circulatie este suficient de mare ca
printr-o hotarare nedreapta sa Ii lipsiti pe cei din zona §i In general pe cei
care Incearca 0 cale mai libera de circulatie In Bucure§ti de 0 serie
Intreaga de proiecte. Daca doriti sa 0 faceti atunci 0 faceti sub
responsabilitatea celor care nu doresc sa se Intample nimic In Bucure§ti,
dar 0 face~i In mod onest §i afirmativ, nu declarativ. Multumesc.

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Domnule primar, nu fac decat sa constat cu dezamagire ca utilizati

aceasta sala, acest loc. pentru declaratii politice In speranta ca veti fi
difuzat la ;;tirile orei. Imi permiteti sa termin, propunerea colegului meu
era sa scoatem punctul de pe ordinea de zi pentru ca plan§a originala la
care face referire proiectul se gase§te la DNA ;;i nu am vrea sa votam pe
o plan;;a care nu apartine proiectului original, deci asta era, nu ca nu ne-
am dori sa votam dupa cum ;;titi noi am sustinut acest proiect, I-am
sustinut chiar ;;i Intr-o §edinta extraordinara .

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Asta ma ~imira.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Problema era sa facem referire la plan§a originala, asta era tot,

care In secunda aceasta nu 0 avem, iar pentru anul acesta, pentru acest
proiect nu avem alocat niciun ban a§a ca este pur declara~ie

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnule pre§edinte, nu pute~i vorbi mai mult decat noi pentru ca

nu ave~i alta calitate decat de pre§edinte, sunte~i consilier egal cu noi. Cu
privire la declara~iile politice §i faptul ca sunte~i la prezidiu nu Inseamna
ca ave~i mai mult de vorbit.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula daca ave~ide adus lamuriri va rag sa Ie face~i.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Deci nu mai face~i declara~ii politice In calitatea pe care 0 ave~i de

pre§edinte. Trebuie sa fi~i impa~ial ca tot romanul.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn va rag sa adauga~i daca ave~iceva de adaugat.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Nu ma mai Intrerupe~i ca nu ma balbai domnule pre§edinte, nu ma

intimida~i. Eu pe scaunul acela am fost, dumneavoastra nu 0 sa fi~i
niciodata avocat.

Este vorba de 0 plan§a care a fost sustrasa din hotararea nr. 161,
In10cuita de---cirreva--dinvechea administra~ie, -dosarele-sunt- !a-DNA In
cercetare, asta nu Inseamna ca trebuie sa folosim 0 plan§a falsa. Ceea
ce se Intampla cu aceasta hotarare §i §ti~i foarte bine ca eu am fost cel
care m-am opus In permanen~a aplicarii unei hotarari ilegale, acum
executivul a luat 0 hotarare care c1arifica Inca 0 data partea vorbita din
hotararea 161 care spune ca exproprierea se face Intre strada Cedrilor §i
Calea Rahovei, acum se nominalizeaza cum spune legea cu numar §i
persoane care locuiesc acolo, identificarea este facuta exact In baza
cercetarii prealabile efectuata de catre comisie In baza Legii nr. 33
privind exproprierea §i de abia acum suntem In legalitate. Faptul ca noi
acum aprobam aceasta hotarare nu facem altceva decat sa facem ceea
ce am facut §i la podul Basarab unde am pus situa~ia In legalitate, 0
punem §i aici §i executivul poate sa I§i desfa§oare In continuare
activitatea de investi~ii. Daca au sau nu bani cuprin§i In asta, este vina
dumneavoastra ca a~i refuzat sa prinde~i In buget ace§ti bani pentru
aceasta strada. Multumesc.. '
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- la ora 14.15 a venit domnul consilier general Untaru Virgil -

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule primar, Inteleg ca doriti sa ramana, este decizia

dumneavoastra, ramane pe ordinea de zi.

Domnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
Vis - a - vis de afirmatia facuta ca nu sunt bani prevazuti In buget.

A~ vrea sa informez Consiliul General ca nici banii de acoperi~ de la
stadionul Lia Manoliu nu sunt prevazuti In buget, ba mai mult decat atat
exista persoane din exec utiv care In urma cu 2 ani de zile au semnat ~i
au antamat bugetul Primariei Capitalei de peste un an ~i jumatate In
sensu I ca au semnat fara sa aiba nici un fel de mandat. A~ vrea sa
Intelegeti ca toate sumele prevazute cu lucrarile cu cele 75 de proiecte
au suferit In fata dumneavoastra ~i cu acordul dumneavoastra a serie
Intreaga de reprioritizari. Subliniez, aceasta este a lucrare In continuare
care I~i prime~te partea bugetara care este insignifianta fata de banii
care au fast cheltuiti pana In prezent pe acea zona. Doresc Inca a data ~i
fac aceasta afirmatie de a termina a serie Intreaga de lucrari care sunt
bune, care sunt necesare pentru ora~ul acesta ~i care obligatoriu nu
trebuie sa poarte nici un fel de amprenta politica. Mu1tumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
In ordinea de zi s-au aprobat cele patru proiecte de pe ordinea

suplimentara propuse de catre domnul Primar General, precum ~I

punctul de interpelari propus de doamna Tapardel.
Va supun la vat ordinea de zi In integralitatea ei a~a cum a fast ea

amendata ~i completata.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? a voturi, abtineri?

a voturi.
Intram pe ordinea de zi, la Inceputul ~edintei am permis doamnei

Bucur ~i domnului Ionita sa se exprime In fata consiliului. Doamna Bucur
nu este In sala.

Propun sa Ii acordam domnului lonita 3 minute, avem ~i a situatie
juridica dupa care sa intram pe interpelari ~iIn ~edinta.

Domnul Ionita Florian
Domnule pre~edinte, domnule Primar General, doamnelor ~I

domnilor consilieri.
Ati auzit numele meu repetat de mai multe ori In ceea ce a fast

prezentat de domnul Secretar General ~i am venit aici pentru , nu
sunt In calitate de reprezer;lfant IMPACT, sunt un petent. Terenul meu a
fast transformat In zona verde. Sunt un petent caruia drumul de acces la
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proprietate a fost desfiintat, lar proprietatea mea a fost transformata Tn
zona verde. Acest PUZ 263 este lovit de nulitate Tn totalitate Tntrucat
exista 0 scrisoare OCPI catre subsemnatul care arata ca sunt mai multe
proprietati private Tn zona, fapt confirmat ~i de 0 inspectie interna
declarata ca urmare a reclamatiei petentului de catre inspectia din cadrul
Primariei Capita lei ~i generata de catre Consiliul General al Municipiului
Bucure~ti. Mai mult, acest PUZ este lovit de nulitate ~i din punct de
vedere al drumului de acces ~i al studiului de trafic Tntrucat se baza pe 0
autostrada pornind din zona Gradinii Zoologice catre zona de nord
despartind padurea Baneasa Tndoua, Tn fapt un drum forestier ca~tigat
Tn instanta de catre Romsilva prin hotarare definitiva ~i irevocabila. Mai
mult, s-a creat ~i 0 extindere ilegala de la drumul forestier catre zona
impactului printr-o linie parcelara care desparteau doua trupuri de paduri.
Orice Tncercare de rectificare sau de PUZ rectificator al acestui PUZ de
fapt am ~i fost Tmpotriva unui astfel, este lovit de asemenea de nulitate
Tntrucat contravine prevederilor ordonantei nr. 27 ~i 114. Tn ultimul timp
am investigat, m-am transformat dintr-un cetatean simplu Tntr-un
investigator ~i am la dispozitie 0 serie de documente pe care Ie-am
depus Tn repetate randuri catre Consiliul General al Municipiului
Bucure~ti,§i catrl?,DUAT _~ia.lte organisme ale Primariei Capitalei. Recent
am luat legatura cu autorii acestui PUZ ~i anume arhitectii Constantin
Dobre ~i Toma care mi-au spus ca ei nu au putut verifica documentele
de proprietate prezentate de catre Impact Tn mai multe randuri ~i mi-au
prezentat plan~e fabricate de catre S,C, Impact care nu erau corecte iar
pe lotul 40/6 unde se regase~te proprietatea mea nu erau puse doua
numere cadastrale, unul apartinandu-mi mie ~i unul apartinand Impact.
La Tncercarea de PUZ rectificator unde a fost sotia mea, Tntrucat eu eram
plecat Tn deplasare, a aparut din nou un astfel de teren care nu era
prezentat corect, de aceea am venit sa va spun ca acest PUZ trebuie
anulat Tn totalitate Tn baza documentelor foarte clare ~i foarte exacte
puse la dispozitie. Mai vreau sa spun ca Tn repetate randuri de~i sunt Tn
proces contencios pe tema acestui PUZ cu Consiliul General al
Municipiului Bucure~ti. s-au facut diverse interventii care cum prindeau,
din partea Consiliului General al Municipiului Bucure~ti care spuneau
minciuni, de exemplu ca nu am calitate procesuala, de~i erau documente
foarte clare prezentate extras de carte funciara ~i a~a mai departe, sau
alte neregu!i. Tnconc!uzie, va rog sa luati act de ceea ce am spus eu aici
~i sa anulati acest PUZ care este Tn totalitate lovit de nulitate Tntrucat
sunt mai multe proprietati private afectate Tntoata zona. Mi s-a desfiintat
drumul ~i a$a mai departe Impactul ar trebui tras la raspundere printr-o
plangere penala din partea dumneavoastra Tntrucat va prezentat date
eronate, sa nu zis false ca Sa'flU fiu luat eu la...,



Domnul Primar _General Sorin Mircea Oprescu
Domnule loni~a a~ vrea sa in~elege~ica, cunosc situa~ia respectiva,

va mul~umesc pentru memorii ~i ca sa nu 0 lungim, cele cu care
dumneavoastra ati termlnat acest discurs este ~i punctul nostru de
vedere. Va mul~umesc.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Stima~i colegi este 0 interpelare pentru domnul Primar General,

men~ionez ca vorbesc in numele Comisiei de rela~ii interna~ionale, avem
o rugaminte pentru domnul Primar General sa fixeze 0 data, 0 zi ~i 0 ora
la care poate avea 0 intrevedere cu aceasta comisie. Dorin~a noastra de
a ne intalni este de a stabili ~i de a ne lamuri care este activitatea in
cadrul Primariei Generale, activitatea de rela~ii internationale. Domnule
Primar va men~ionez ca in luna noiembrie v-am facut ~i 0 solicitare
scrisa ~inu am primit niciun raspuns. Va mul~umim.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Confirm ca in luna noiembrie am avut aceasta discu~ie, nu cred ca

eu trebuie sa raspund la intrebarea care sa fie activitatea comisiei? A~a
este ave~i dreptate, insa a~ vrea sa in~elege~i ca referitor la activitatea
comisiei sunt sigur ca se desfa~oara dupa un regulament al
dumneavoastra. In ceea ce prive~te insa Direc~ia de Rela~ii
Interna~ionale va stau la dispozi~ie, acolo ar trebui sa gasi~i toate
rapoartele mele personale ~i ale consilierilor generali care au efectuat
deplasari in interes de serviciu pe 0 serie intreaga de programe ~i acesta
este raspunsul punctual.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
V-am solicitat 0 intrevedere.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu cred ca este 0 problema, sunt eel putin 18 persoane aici care

mi-au spus ca, imi pare rau ca nu am putut sa realizez. Saptamana
aceasta 0 realizam. Multumesc

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre~edinte, domnule primar, stima~i colegi am ~i eu trei

probleme pe care vreau sa Ie aduc la cuno~tin~a Primarului General.
Prima ar fi ca, de~i am convenit intr-o ~edin~a de consiliu ~i am vorbit cu
dumneavoastra ~i nu va fac dumneavoastra un repro~ ci executivului,
problema taximetrelor, am vorbit ~i cu colegii de la PD-L, am vorbit ~i la
Comisia de transporturi. Am facut impreuna cu executivul un proiect de
hotarare, numai ca executivul dumneavoastra nu I-a postat pe site ~i ne



vedem Tn situatia de a nu-I discuta astazi Tn $edinta ordinara $i nlCI In
$edinta extraordinara de saptamana viitoare pentru ca dupa aceea poate
sa fie atacat ca nu s-au respectat procedurile. Adica nu a fost pus pe
site ca sa poata fi luat la cuno$tinta de doritori. Aceasta ar fi prima
problema $1 am dori, daca se poate data viitoare cei care se fac
responsabili sa Tiurecheati Tntr-un mod abuziv, chiar.

A doua problema, referitor la cursa de ma$ini din jurul Palatului
Parlamentului. Fara Tndoiala multi dintre noi poate ca suntem pasionati
de cursele de formula, multi poate ca nu sunt pasionati $i sufera din
cauza acestor curse care se fac Tn perioada de vara. Daca ma Tntrebati
personal nu am fost de acord nici prima data cand s-a facut cursa, nici a
doua oara, nici a treia oara, era un domn maruntel, care trage de haltere,
$i s-a ocupat de aceasta cursa, domnul Ancuta sau nu $tiu cum II
chema. Ideea este ca, cursele de ma$ini creeaza mai mult disconfort
bucure$tenilor. Vreau sa va spun, ca noi Tncalitatea noastra de consilieri
generali aici facem politica cetateanului nu facem nici un fel de alta
politica. Daca politica cetateanului este una de a-i crea confort $i nu
disconfort, grupul PSD nu va vota pentru organizarea acestei curse de
ma$ini, din doua motive. Unu. pentru ca Tn perioada urmatoare
dumneavoastra 0 sa dati drumul la ni$te lucrari care Ie aveti Tn proiect
pentru acest an, pe langa celelalte care sunt Tn derulare $i Bucure$tiul
deja este destul de sufocat $i destul de aglomerat, daca mai oprim $i
pentru aceste curse $i mai blocam anumite zone din Bucure$ti, cel putin
toata zona aceasta unde este Palatul Parlamentului Tn mod sigur vom
crea neplaceri bucure$tenilor care stau Tnzona $i nu numai lor ci $i celor
care se deplaseaza spre casa, serviciu $i Tn alte locatii din Bucure$ti $i
au tangenta cu acea zona. Ca sa nu mai spun de cei care stau Tnzona,
perioada aceea de antrenament, eu stau undeva pe Trafic Greu $i se
aude pana la mine zgomotul. Deci grupul PSD nu va vota.

o alta problema este pasajul de la Piata Presei Libere, ati facut
dumneavoastra ceva vorbire despre acest pasaj, grupul PSD este de
acord sa luati Tn discutie acest pasaj dar avem 0 singura problema,
dumneavoastra ati pomenit la un moment dat ca este vorba de un credit
furnizor pe care II face constructorul, lucru foarte adevarat. dar nu $tim
cat va costa, sau la cat se Tntinde valoarea totala a acestei lucrari $i daca
face printr-un credit furnizor este foarte bine dar oricum banii trebuie sa Ii
dam tot noi. In aceste conditii daca dumneavoastra puteti sa ne explicati
cat ar Tnsemna ca $i costuri, ce ar Tnsemna ca $i timp de executie $i ce
ar Tnsemna ca 0 data, pentru sa respectam anumite termene de executie
ca vedem ce se Tntampla la pasajul Basarab $i la celelalte care au
Tntarzieri. Am dori, ca q,e exemplu daca un constructor sau
dumneavoastra ca $i Primar General sa aveti modalitati de a ataca
constructorii care nu respecta termenele de executie pentru ca
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bucure$teanul suporta destul de greu, are dorinta de a se moderniza
anumite drumuri $i de a-fji crea un confort, dar In acelafji timp suporta
destul de greu $i ma refer aici $i la mine, perioada aceasta de depa$ire a
termenelor, sunt de multe ori termene care ajung sa depa$easca cu un
an, cu 20 de luni termenele de executie. Daca aici reu$im sa facem ceva
cred ca atunci am putea sa multumim fji pe cei care beneficiaza de
aceste ~if:1vesJitiipes:ar_e~Ie face municipalitatea fji sa Ii confjtientizam pe
cei care Ie fac ca trebuie sa respecte nu fjtiu prin caietul de sarcini, prin
inspectorii pe care Ii trimiteti pe teren. prin dirigintii de $antier sa Ie spuna
ca sunt In Intarziere cu lucrarile. Aceasta este 0 solutie pe care trebuie
sa 0 gasiti dumneavoastra.

Referitor la primul punct cu taximetrifjtii totu$i poate se posteaza
astazi pe site pentru ca In 30 de zile sa putem ..., pentru ca sunt oameni
carora Ie-am dat 0 hotarare, i-am plimbat un an, un an $i ceva. Sa 0
rezolvam. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier general ca sa procedam cat de cat operativ, In

legatura cu taximetrele Imi Insufjesc eu faptul ca luni am terminat, am
tras 0 concluzie ce ar fi trebuit sa fie pe site, ei bine, astazi este miercuri
$i nu este pe site. 0 sa ma ocup eu personal sa fie pe site.

In legatura cu cursa de mafjini eu am luat nota de ceea ce ati spus
dumneavoastra, ramane ca exprimarea tuturor prin vot sa hotarasca.

In legatura cu pasajul Presei Libere. cu termenul de executie, a$
vrea sa va spun urmatorul lucru. Afj vrea sa va spun ca toate contractele
de constructii sunt facute superflue tocmai pentru ca nu exista acolo
niciun fel de penalitati. A$ vrea sa va spun ca tot ceea ce Inseamna noile
licitatii care s-au tinut legate de $coli $i care se vor tine In continuare pe
cele ce s-au aprobat fji mergem In continuare, vor cunoa$te altfel de
contracte cu penalitati fji cu termene exacte de 0 parte fji de alta.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Domnule Primar am vazut zilele trecute nifjte declaratii de presa

ale dumneavoastra referitoare la Inchiderea pasajului de la Lujerului. Afj
vrea sa va Intreb daca cunoa;;teti ceea ce se Intampla cu circulatia In
zona?, mai ales de cand ati Inchis circulatia pentru pasajul suprateran de
la Basarab. Efectiv In cartierul Militari dimineata nu se mai poate circula
facem In jur de doua ore ca sa iefjim. Pe autostrada Bucurefjti-Pitefjti s-a
ajuns sa se stea pana la km 15 la coada la semafoarele de pe luliu
Maniu. Am cerut la buget macar sa fie deschis un capitol bugetar pentru
drumul expres care este prevazut cu strapungere pe langa Lacul Morii fji
nu s-a deschis nici macar capitol bugetar. Afj vrea sa va Intreb daca
macar ati prin In buget bani pentru un gard ca sa Ingradim cartierul



Militari ~I sa ne inchide1i acolo, pentru ca nu se mai poate. Va invit intr-o
diminea1a cu mine sa vedem cum putem ajunge de acolo la Primarie,
impreuna, daca putem sa facem mai pu1in de doua ore. Am vazut ca
vre1i un pasaj subteran la Piata Presei Libere ~i vad ca atacati pasajele
subterane. Haide1i sa vedem ce se intampla ca este paralizat
Bucure~tiul. Daca a1i trecut la acestea subterane, a1i abandonat
autostrada aceea, nu ~tiu ce se intampla dar poate ne lamuri1i un pic.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier general punctual, pentru u~urarea circula1iei in

zona, pentru ca aveti dreptate de ceea ce se intampla pe b-dul luliu
Maniu, este vorba de patrunderea Timi~oara - Centura. Patrunderea b-
dul Timi~oara in momentul cand la dreapta se na~te Valea Cascadelor
drept inainte 2,SOOkmpana ajungem in Centura, daca gre~esc lungimea
imi cer scuze.

Tn legatura cu Drumul Taberei care suporta aceea~i incarcatura,
aproape la fel ca ~i luliu Maniu, este patrunderea pe strada 1 Mai in
continuarea strazii Compozitorilor pe langa zidul cimitirului, pe partea
stanga nu sunt decat 12 exproprieri. in acest fel se de fluidizeaza tot ce
inseamna parte de sud, din Drumul Taberei vorbesc acum, pe Drumul
Sarii ~i in continuare pe Alexandriei. Acestea au fost doua lucruri la care
am 1inut ~i sunt trecute in planul de actiune. Eu am incercat sa fac 0
similitudine intre situa1ia din Militari cu cea din Drumul Taberei, cu modul
de rezolvare a posibilita1ilor pe care Ie avem. Pentru ceea ce a1i spus
dumneavoastra, din punct de vedere teoretic este corect, despre
~oseaua de la patrunderea pe la coada lacului Morii. Aceasta inseamna
171 de exproprieri ~i ca valoare depa~e~te orice posibilitate de a putea fi
platite aceste exproprieri, iar ca timp dureaza cel putin doi ani. Va
multumesc.

La pasajul Lujerului, vazand ~i eu proiectele am ramas pe ideea ca
ramane deschis pe un fir de 0 parte ~i de alta pentru ca daca II inch idem
de tot atunci cream 0 isterie municipala. Bine sunt 0 serie de masuri din
acestea colaterale. sa nu mai existe asfaltari pe strazile din jur ca sa
poata sa existe un circuit logic acolo cu cateva cai de fuga scurte prin
spatele blocului. Oar acestea pot sa vi Ie prezint pe proiect.

Domnul consilier general Fuciu Daniel
Domnule Primar General, stimati colegi acum cateva zile in pofida

unor avertismente pe care chiar subsemnatul le-a tras prin intermediul
presei, la pasajul Baneasa s-a intamplat 0 tragedie. $i acum ma adresez
oamenilor care sunt acolo ~i muncesc, ma adresez celor care muncesc
in Bucure~ti ~i in Romania. Lipsa reglementarilor legale, a autorita1ii
municipalitatii sau a statu'lui conduc la tragediile de genul celor de la



pasajul Baneasa. Faptul ca trei oameni au murit $i ca acolo investitia $i
lucrarea nu au PUZ se pare ca nu intereseaza pe nimeni. Eu cred ca
este momentul ca Intranarea legalitatii sa Inceapa din aceasta institutie.
Atat timp cat Prima ria Capitalei. Consiliul General ~i subsidiarele lor nu
intervin atunci cand In mod public se Intampla situatii de tipul Baneasa
Inseamna ca rastul nostru aici este degeaba Citandu-I pe Primarul
General ca membrii ai executivului de dupa domnia sa arunca petarde
de fum ~i 0 sa ma Intreb imediat daca ace§ti prieteni ai no§tri Investiti cu
mandat In numele legii §i ai Consiliului General au 0 relatie de
colaborare cu Primarul General ~i au prezentat vreodata un raport de
activitate Inseamna ca ne aflam In fata unei tragedii. Vreau sa va rag, In
numele familiilor Indoliate pe cei care ne intereseaza §i nu stam In locul,
In ghilimele din spatele nostru amenajat pentru fumat, nu este un loc
pentru fumat sa pastram un moment de reculegere pentru ca sunt trei
oameni morii In municipiul Bucure§ti. Va multumesc.

Domnule Primar General va rog sa instituiti 0 comisie de ancheta
Intr-o cooperare eficienta cu Comisia de transporturi din cadrul
Consiliului General In vederea stabilirii §i elucidarii situatiilor care tin de
Primaria Generala §i de Consiliul General. Pentru celelalte aspecte, am
Inteles ca organele de urmarire penala au Inceput deja verificarile.
Doresc ca aceasta chestiune sa devina cu titlu permanent §i va
multumesc.

In acela§i timp II rog pe Primarul General ca singura institutie
executiva de altfel, sa rezolve Intr-un fel situatia de la Evidenta
Populatiei. Am primit 0 solicitare de la directorul general, mi-a spus ca
exista un calendar la discutiilor cu domnul Primar General §i ar trebui sa
urgentam sa dam tot concursul pentru ca anumite structuri din zona de
patrimoniu ale primariei plimba hartiile dintr-o parte In alta. De altfel, I-am
informat pe domnul Mocanu ca 0 sa cer pre§edintei Comisiei juridice sa
se prezinte domnia sa In fata comisiei sa ne expuna situatia reala cu
privire la Evidenta Populatiei de la sediu pana la activitate.

A treia chestiune, §i de altfel am relnceput sa va Intreb domnule
Primar General, daca domnii viceprimari care primesc leafa de la
municipalitate, au un birou §i personal au vreo relatie lucrativa cu
dumneavoastra. Daca domnii viceprimari va prezinta lunar, a§a cum se
cade vreun raport de activitate. pentru ca noi nu ~tim ce activitate au
domniile lor. Daca domnii viceprimari au 0 strategie cu privire la ceea ce
Inseamna coresponsabilitatea Impreuna cu Primarul General privind
activitatea executiva a primariei §i mai ales daca au cerut, cum trebuie
sa ceara §efului lor aceasta este situatia, In scris 0 arie de competenta.
Va multumesc.



Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general In legatura cu comisia de ancheta dupa

cum bine $ti~i, a$ vrea sa nu lua~i cuvintele mele de pe 0 derobare de la
un accident stupid, toate accidentele sunt stupide, exista Insa $i
accidente pentru care cineva trebuie sa plateasca pentru ca s-au pierdut
vie~i omene$ti acolo, este de competen~a organelor de ancheta, este 0
zona foarte clara In care I§i desfa$ura activitatea antreprenorul principal
LENA $i subantreprenorul lui. A$ vrea sa va informez domnule consilier
general ca lucrarile Primariei Generale s-au terminat acolo In urma cu 10
zile fara sa lase nimic In Urma, $an~ deschis sau aite iucruri care sa
impietAezeasupra activita~i1orde la pasaj.

In legatura cu Eviden~a Popula~iei sa §ti~ica am avut 0 discu~ie cu
$eful acesteia, casa aceea astazi este maine nu 0 mai vedem, poimaine
constatam ca este aprobata de Consiliu sa fie demolata, raspoimaine se
Intoarce. Ave~i dreptate este 0 balbaiala la nivelul executivului. I-am
propus domnului colonel, avand In momentul acesta doua sedii, unul
corespunzator care se afla la SITRACO §i altul pe care trebuie sa II
elibereze din cauza consolidarii, este al nostru §i acest sediu $i am
stabilit ca In viitorul apropiat sa se poata muta In spa~iile Inchiriate pentru
locanta primariei noi ca sa lucreze In condi~ii omene§ti, arhiva ramanand
pe zona SITRACO pentru ca este operativa §i poate sa lucreze, dupa
care noi putem vorbi despre acea casa 100 de ani $i a$a vom face dar
pana la urma 0 va avea $i 0 va renova.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
De fiecare data cand iau cuvantul se gasesc anumi~i indivizi mai

mult sau mai pu~in educa~i care degaja onomatopee din laringele lor
bolnave. Domnule primar, domnilor colegi consilieri sub cuvant de
onoare, ca nu am discutat aceasta problema cu colegii mei de partido
Vreau sa aduc In aten~ia dumneavoastra un lucru care vad ca treneaza
cel pu~in In mentalitatea noastra, eu am mai facut cateva referiri la
interpelarile anterioare. Nu §tiu daca s-a In~eles dar a§ vrea 0 data
pentru totdeauna sa se In~eleaga, In primul rand eu sunt ceta~ean al
Romaniei,ln al doilea rand sunt consilier general al Primariei Municipiului
Bucure§ti care reprezinta interesele ceta\enilor din municipiul Bucure§ti,
In al treilea rand sunt membru de partid al PD-L ~i sunt obligat ca In
limita anumitor situa~ii sa fiu de acord cu partidul meu. In concluzie astazi
voi fi ceta~ean al Romaniei. Interesul ceta~enilor Romaniei §i al Romaniei
trebuie sa primeze In raport cu interesul ceta~enilor Bucure$tiului. De ce?
Pentru ca aceasta cursa de formula 3 domnilor nu vizeaza interesul
bucure§teanului, el vizeaza interesul Romaniei prin \inerea acestei curse
de formula 3 se aude de R01)1ania.de Bucure§ti §i cu aceasta ocazie
Bucure§tiul nu va mai fi confundat cu Budapesta §i nici pre§edintele



Romaniei cu pre§edintele Moldovei Se va §ti cu exactitate ca aceasta
cursa este ~inuta In Bucure§tl care este capitala Romaniei.

AI doilea punct pe care vreau sa II discut este cel referitor la
situa~ia taximetri§tilor. Domnule primar, domnilor colegi chiar daca
Imprumut formule de exprimare ale pre§edintelui statului dumneavoastra
trebuie sa ave~i In~elegerea §i sa In~elege~i exact ce vreau sa spun.
Profesiunea de taximetrist trebuie sa fie 0 profesiune liberala §i nu sa fie
o afacere pentru mogulii care daca ar fi facut investi~ii §i ar fi avut acele
mii de ma§ini pentru care au licen~e, eu a§ spune da, este corect. Oar ei
au aceste licen~e, nu Ie folosesc decat poate In propo~ie de 30, 35% iar
restul Ie Inchiriaza §i iau bani pe ele. In timp ce sunt ceta~eni one§ti ai
acestui ora§ care ar fi putut sa fie taximetri§ti, sa munceasca pe cont
propriu, sa ca§tige mai mult, sa nu fie jecmani~i de ace§ti moguli care au
pus stapanire pe transportul de taxi metre din Bucure§ti. Daca am fost
In~eles corect va urma In viitorul apropiat sa fac un proiect de hotarare a
Consiliului General care sa Iimiteze numarul de licen~e numai la numarul
de autovehicule pe care respectivulll detine In parc. Multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general, II legatura cu taximetri§ti pentru ca este

una dintre problemele importante. Cred ca In primul rand, moral trebuie
sa va adresa~i mogulilor taximetri§tilor care prin actiune In justitie au
blocat hotararea Consiliului General, aceea ca un numar de taximetri§ti
care a§teapta de cinci ani, care sunt mintiti, care sunt pacali~i, care sunt
pu§i sa I§i cumpere ma§ini nu primesc dreptul de taximetrie. Incercam sa
Ii facem fata fenomenului de piraterie, nu reu§im In totalitate ca nici nu
avem cu cine sa putem sa luptam cu aceste lucruri. Pe scurt, proiectul
este gata §i trebuia sa fie pe site, daca a~i fost atent, domnul consilier
general Stan a vorbit despre acest lucru. Ma oblig eu sa fie pe site §i sa
rezolvam aceasta prima problema. Restul domnule consilier va spun ca
sunt atat de multe presiuni. In general cu partea de taximetrie pentru a
acoperi 0 mare gogoa§a mincinoasa de norma de zece ani de zile cand
s-a hotarat a§a, dar legea daca Imi permiteti, trebuie sa 0 respect nu am
ce sa fac, dar legea este nedreapta masoara cu doua masuri nu cu una.
Multumesc.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
La interpelarile doamnelor §i domnilor colegi vreau sa va spun ca a

Inceput sa se mi§te executivul la interpelarile noastre. Am facut 0

interpelare Impreuna cu domnul Mircea Valentin, care nu 0 sa mai fie
colegul nostru dupa ce aproQam hotararea de vacantare a postUlul, In
sensu I sa ne raspunda domnul Primar General de ce domnul lordache,
directorul Directiei Juridice l§i permite sa semneze delegatii pentru



avocati .... ... 1808/07.12.2008 a fost Imputernicit sa semneze
delegatiile pentru personalul din subordinea sa. Facand un abuz domnul
lordache extinde aceasta autorizatie data de dumneavoastra domnule
primar ~i spune ca acest lucru implica ~i semnarea delegatiilor de
reprezentare cu cabinetele de avocatura. Din cate ~tiu eu angajarea
cabinetelor de avocatura se face pe baza de licitatie, sau prin selectie de
oferte pentru ca domnul lordache nu are calitatea de a alege dansul
cabinetele de avocatura ~i sa semneze delegatiile cum dore~te. De
asemenea, mai spune domnul lordache ca acest lucru a fost invocat In
fata instantelor dar nu va spune ca acest lucru a fost recunoscut ca lipsa
de calitate de reprezentant al firmelor de avocatura a caror delegatii le-a
semnat domnul lordache ~i pana cand acei avocati nu au venit cu
semnatura Primarului General nu au putut intra In procese. Deci,
domnule primar va rugam sa atrageti atentia domnului lordache, de la
Directia Juridica sa nu mai semneze delegatii de avocatura, iar
dumneavoastra cand yeti semna aceste delegatii sa ne prezentati ~i
noua caietul de sarcini Tnbaza caruia ati facut aceasta selectie de oferte, ,

sau licitatiile pentru selectarea caselor de avocatura care sa reprezinte-
Consiliul General al Municipiului Bucure~ti. Cu privire la acest aspect noi
ne-am mai opus ~i In legislatura trecuta sa avem case de avocatura
interesate In rezolvarea problemelor municipalitatii pentru ca atunci va
trebui ca din cei 75 de juri~ti pe care Ii aveti sa Ii dati afara jumatate sau
pe toti pentru ca nu mai aveti nevoie de ei. Ori lucrati cu aparatul propriu
al primariei, ori lucrati cu casele de avocatura ~i renuntati la aparatul
propriu al primariei. Nu se pot suprapune doua sisteme juridice, sau
doua sisteme de reprezentare din banii statului ~i la aceasta Intrebare va
rog, data viitoare sau atunci cand yeti face aceste seleetii de oferte sau
licitatii pentru casele de avocatura sa ne prezentati ~i noua Inainte sa Ie
aprobam In Consiliul General criteriile de selectie a acestor case de
avocatura. Va mu1tumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general In ceea ce prive~te 0 serie Intreaga de

lucruri, sigur adevarul este spus pe jumatate. A~ vrea sa Tntelegeti
urmatorul lucru: In primul rand ca procedura nu prevede licitatie la casele
de avocatura. Problema Tnsa este morala daca am sesizat-o eu bine, de
ce? Va raspund de ce, domnule consilier general, pentru ca, ~titi bine,
prin lege cei care sunt angajati Intr-un proces alaturi de primarie ~i
reprezinta primaria nu mai au dreptul sa preia Tn special, procesele
legate de Legea nr 10. ca de aici au ie§it 'toate discutiile. Tn
legatura cu firma de avocatura .
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Damnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu, e puiin anarmal ce faceii ....

Damnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
In legatura cu firma de avacatura care face expraprierile, a~ vrea

sa va spun ca am declan~at farmele prin care sunt..., ~i darim sa luam a
cansultania cat mai mare avand Tn vedere ca preiurile nu sar delac de
partea de "bansens" ~i am pastrat firma de avacatura care este Tn acest
moment tocmai pentru a avea responsabilitatea Tncheierii unui act. Tot
atat de bine ca ~i mine ~tiii faarte bine ca multe dintre ele sunt Tn
ancheta. Nu, sa ramana ~i sa raspunda de ce are de raspuns, ~i cele
patru sau cinci exproprieri cate mai sunt de facut, urmand ca de acum
Tnainte pentru exproprierile care au venit sa avem la Tndemana trei sau
patru firme de avocatura care sa preia 0 lucrare de la un cap la altul ~i sa
o duca Tn legatura cu expraprierile, Tn principal. Mi s-a parut mult mai
onest a~a, avand ~i 0 muliime de sesizari despre propriul aparat. Va
muliumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Saptamana aceasta am facut 0 aducere la zi Tmpreuna cu doamna

Luchiana Vlad ~i Ivancu lonel a situaiiilar juridice Tn care este implicat
Consiliul General. Situaiia a fost prezentata ~i Primarului General, va pot
pune la dispoziiie oricand aceasta situaiie sa a ana1izaii. Apare Tnsa 0
situaiie paradoxala, de exemplu astazi domnul primar a semnat actele
prin care suntem aciionaii Tn justiiie pentru ca am facut 0 ~edinia
extraordinara cand am ales cansiliile de administratie. Avem 0 situatie, ,

unica, damnul primar ne-a aciianat Tn justiiie iar nai ne aparam cu 0

companie platita de domnul primar.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Va rog sa va aduceii aminte de observaiia justa facuta aici suntem

aparaii de executiv care este platit de primar. Oare cum a fi mai cinstit ~i
mai anestdecata~a?

Damnul presedinte de sedinta Murg Calin
Interpelarile s-au terminat ~i trecem la ordinea de zi.
Trecem la primul punct pe ardinea de zi, proiect de hotarare

privind modificarea componentei Comisiei de validare din cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti.

Dupa cum ~tiii am stabilit Inca din prima zi de funCiianare a
Consiliului General ca va fi un reprezentant de la fiecare partid Tn
aceasta camisie de validare. Prin plecarea damnului Mircea Valentin ~i a



domnului Bogdan Becheanu sunt doua locuri libere pentru grupurile
politice PD-L ;;i PNG. Rog cele doua grupuri politice sa faca propunerile

Domnul consilier general Gaf-Deac loan
Din partea grupului PNG ma autopropun.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Din partea grupului PD-L 0 propun pe doamna Carmen Neme;;.
Chiar daca este vot de persoana pentru comisia de validare se

prevede vot deschis.
Cine este pentru ca domnul Gaf-Deac loan sa faca parte din

comisia de validare? majoritate de voturi, impotriva? a voturi, abtineri? a
voturi.

Domnul Gaf-Deac loan este membru in comisia de validare.

- la ora 14.45 a venit domnul consilier general Alexe Florin
Alexandru -

Cine este pentru ca doamna Neme;; Carmen sa faca parte din
comisia de validare? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot (Giugula D.),
abtineri? 0 voturi.

Doamna Neme;; Carmen lonela este membru in comisia de
validare.

Supun la vot proiectul de hotarare in integralitatea lui, 0 sa ii dau
citire articol unic: "Componenta comisiei de validare din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure;;ti aleasa prin Hotararea C.G.M.B. nr.
282/2008se modjfica astfel .

a)domnul Mircea Valentin se inlocuie;;te cu doamna Neme;;
Carmen

b) domnul Becheanu Bogdan se inlocuie;;te cu domnul Gaf-Deac
loan.

Aceasta hotarare a fost adoptata in ;;edinta din 27.05.2009."
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot

(Giugula D.), abtineri? a voturi.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind acordarea titlului de Cetatean de Onoare al Municipiului
Bucure~ti domnului Horia Damian.

Comisia de cultura s-a exprimat, este un sculptor roman celebru
are lucrari expuse la NEW YORK.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.



Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Inainte de a trece la urmatorul proiect de hotarare, este vorba de
Incetarea mandatului de consilier al domnului Mircea Valentin care dupa
5 ani parase~te Consiliul General va propun sa Ii dam cuvantul pentru
cateva minute.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Va mul~umesc pentru aceasta ocazie, mi-am depus ~i un raport de

activitate conform legii, nu 0 sa vi-I citesc ca nu are sens II voi depune la
Secretariatul Tehnic. Parasesc Consiliul General exact dupa un mandat
~i un sfert, dupa cinci ani. A~ fi vrut sa continui dar nu se poate, am 0
alta func~ie publica care ma face incompatibil. A~ vrea sa mul~umesc cu
aceasta ocazLa celor cu care.amcolaboraUn cadLul-prjmarLej~CJJ.primarii
generali anteriori Traian Basescu ~i Adriean Videanu ~i primarului actual
Ii mul~umesc. A~ vrea sa vina In Consiliu cu la fel de multe proiecte cu
cate au venit predecesorii sai. A~ vrea sa mul~umesc colegilor din cel
mai mare grup al Consiliului General, grupul PD-L, domnilor din PNL, din
PSD, PNG ~i PRM cu care am colaborat Intotdeauna cat mai bine. A~
vrea sa va spun ca nu plec de tot. adica plec din Consiliu dar raman un
ceta~ean al Bucure~tiului ~i din aceasta pozi~ie Imi voi sus~ine In
continuare proiectele pe care Ie-am depus cateva dintre acestea sunt de
interes larg ~i ma voi bate pentru ele ~i sunt convins ca, colegii care
raman Ie vor sus~ine, cel privind crearea parcului Baneasa, In padurea
Baneasa, cel privind accesul pe spa~iile verzi, cel privind transportul de
noapte In Bucure~ti. Am In total depuse opt proiecte. Nu am preten~ia ca
toate au solu~ia perfecta a~tept ~i pe altii sa vina cu alte solu~ii, dintre
colegi sau din executiv, dar sunt cateva idei care merita duse pana la
capat. $i nu In ultimul rand a~ vrea sa mul~umesc unei categorii fara de
care acest Consiliu nu ar putea exista, 0 categorie sociala pe cat de
important pe atat de discreta ~i anume fetelor din Secretariatul Tehnic al
Consiliului General, pe ele nu Ie vede niciodata nimeni dar ele de fapt ~in
Consiliul. Va mul~umesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va supun la vot urmatorul proiect. proiect de hotarare privind

incetarea mandatului de consilier din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti al Domnului Mircea Valentin ~i vacantarea
unui post de consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind validarea doamnei Cristu Irinel In functia de consilier In
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti.

Rog comisia de validare sa valideze dosarul doamnei Irinel Cristu
~i Tnacela~i timp sa T~ialeaga un pre$edinte.

Doamna pre~edinte a comisiei de validare, va rog cititi rezultatul.

Doamna consilier general Nemes Carmen lonela
In urma analizarii dosarului. doamna Cristu Irinel este validata Tn

functia de consilier general al Municipiului Bucure~ti, deoarece Tntrune~te
toate conditiile legale.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va multumesc. Va supun la vot proiectul de hotarare privind

validarea doamnei Cristu Irinel In functia de consilier In cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

8timata doamna va rog sa depuneti juramantul.

Doamna Cristu Irinel
Eu, Cristu Irinel aleasa consilier general, Tn conformitate cu

prevederile art. 32, alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind administratia
publica locala, republicata, cu modificarile ~i completarile ulterioare,
depun urmatorul juramant: "Jur sa respect Constitutia ~i legile tarii ~i sa
fac cu buna credinta tot ceea ce sta Tnputerea ~i priceperea mea, pentru
binele locuitorilor Municipiului Bucure~ti. A~a sa Tmiajute Dumnezeu."

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul proiect de pe ordinea de zi, proiect de

hotarare privind asigurarea desfa~urarii activitatii Primariei
Municipiului Bucure~ti In doua imobile corespunzatoare, pe
perioada consolidarii imobilului situat In Bd. Regina Elisabeta nr.47,
sector 5.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
La aceasta hotarare, titlul nu corespunde cu corpul hotararii, Tn

corpul hotararii spune: "se Imputernice~te Primarul general al
Municipiului Bucure$ti sa demareze procedurile legale ~i financiare Tn
vederea identificarii unor spatii adecvate ce urmeaza a avea destinatia
de sediu al Primariei Bucure~ti, pe perioada executarii !ucrari!or de
consolidare a imobilului din "B-dul Regina Elisabeta". Aici titlul face
referire la doua imobile $i eu zic sa modificam titlul ca $i corpul hotararii.



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aceasta este a propunere de amendare, sa Inteleg. Deci propuneti

ca proiectul de hotarare sa se numeasca, proiect de hotarare privind
Imputernicirea Primarului General al Municipiului Bucure$ti pentru a
demara procedurile legale $i financiare In vederea identificarii unor spatii
adecvate ce urmeaza a avea destinatia de sediul al Primariei
Municipiului Bucure$ti pe perioada consolidarii imobilului situat In B-dul
Regina Elisabeta nr. 47 sector 5"

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Acesta sa devina titlul.

Domnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
Eu va multumesc pentru amendamentul acesta, pentru ca mi se

pare logic dar nu este secretul lui Polisnel, este yorba $i de faptul,
dumneavoastra $titi foarte bine, poate mai putin colegii, ca am ultat,
acesta este adevarul $i nu trebuia sa uit mi-am cerut scuze, ca $i
Prefectura ar trebui sa piece de aici.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am a Intrebare $i eu domnule primar. De Indata ce yeti identifica

aceste spatii, contractele propriu zise de Inchiriere, de leasing sau de ce
or fi vor fi prezentate $i aprobate de catre Consiliul General?

Domnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
Cum doriti dumneavoastra, nu este nici un fel de problema In

momentul cand Ie avem identificate $i eu va spun ca Ie avem identificate,
acesta este adevarul forma a putem discuta avand In vedere calitatea de
ordonator principal de credite, credeti-ma ca mi-am luat toate masurile
de siguranta de a respecta legea Intrutotul. Insa spre informare
dumneavoastra va voi prezenta $i cifre $i contracte.

Domnul consilier general Stan Ion
Referitor la acest punct, daca am inteles bine propunerea facuta

de colegul de la PD-L sa II mandatam pe dam nul primar sa gaseasca
posibile locatii sau ciadiri care sa se preteze la activitatea ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Sa demareze.

Domnul consilier general Stan Ion
Sa .demareze, bun deci demaratul poate dura $i doi ani pana gasiti

ceva pretabil. Ideea era alta, pentru ca eu cred ca este imposibil sa
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gasim Tn Bucure§ti, cel putin din cat cunosc eu Bucure§tiul, 0 c1adire care
sa aiba 0 sala de §edinte cum este aceasta a Consiliului, care sa aiba
spatii1e necesare pentru activitatea executivului cat §i a comisiilor de
lucru. Ma Tndoiesc ca putem gasi 0 c1adire poate eu §tiu daca mutam
Parlamentul de acolo ca sa luam locul oarlamentarilor Acum vorbesc
foarte serios, suntem putin obositi dar mi se pare totu§i utopic sa credem
ca putem sa consolidam Primaria Capita lei nu mai vorbim de perioada
de criza care sapa 0 gramada de bani pentru ca este destul de mare, dar
sa zicem ca avem sursele §i domnul primar face tot posibilul sa Ie
gaseasca, totu§i mi se pare aproape imposibil sa gasim 0 c1adire care sa
fie pretabila §i cu ceea ce Tnseamna zona, cu parcare, cu sali, cu birouri
pentru executiv. Nu cred ca vom gasi. Vroiam sa Tnchid, ca sa nu va
plictisesc foarte tare. cred ca noi am trebui sa fim ultimii precum ca un
comandat care T§i parase§te ultimul nava, fiind vorba despre primarie
haideti sa reabilitam toate c1adirile celelalte care au bulina §i sunt
cetateni care sunt Tntr-un pericol mult mai mare decat aceasta, noi ne
putem asuma riscul sa suportam aici sa desfa§uram activitatea pentru ca
oricum ne vedem 0 data pe luna la §edintele ordinare §i la cele
extraordinare de cate ori este nevoie, sau la comisii. Cred ca ar trebui
totu§i sa ne mai gandim domnule primar pentru ca eu cred ca avem 0
dificultate Tn a gasi 0 c1adire care sa se preteze pentru ceea ce dorim.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier general, Tn legatura cu prablemele ridicate de

dumneavoastra vreau sa va raspund urmatorul lucru, Tnainte de a face
acest pas am sa va invit sa constatati ca exista posibilitatea de a muta
Tntr-un loc de munca civilizat. Va rag sa nu uitati ca se scurteaza foarte
mult timpul de consolidare aici. Tn Primaria Generala, adica de la cinci
ani varianta optimista la doi ani §i jumatate iar Tn al treilea rand a§ vrea
sa Intelegeti ca aceste consolidari Incep In Primaria Capitalei dupa
consolidarile care Incep pentru blocuri §i pentru populatie pentru ca a§a
mi se pare moral. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Bun. la acest punct avem doua amendamente. Primul

amendament al domnului Prioteasa de modificare a titlului hotararii a§a
cum am citit mai devreme.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? a voturi,
abtineri? 14 voturi (Giugula D. Stan I.. Draghici G., Tapardel C.,
Sitaru J., Popa M., Mihailescu B., Popescu C., Paduraru A., Boaja M,
Nicorescu V, Florescu D., Fuciu D., lovici T)

Acest amendament a fost adoptat.
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AI doilea amendament fikut de mine ~i anume ca contractul de
Tnchiriere, sau leasing sa fie prezentat spre aprobare Consiliului General
Tnaintea semnarii lui.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abiineri? 1 vot (Scarlat H.).

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare Tnintegralitatea lui.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abiineri? 12 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici G., Tapardel C.,
Sitaru J., Popa M., Mihailescu B., Popescu C., Paduraru A., Boaja M.,
Nicorescu V., Fuciu D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind constituirea Comisiei de evaluare a ofertelor ~i a Comisiei
de solutionare a contestatiilor privind concesionarea terenurilor,
destinate construirii, apartinand domeniului privat/public al
Municipiului Bucure~ti.

Rog grupurile politice sa faca propunerile. Din partea grupului PD-L
TIprapun pe domnul Doru Prioteasa.

Doamna consilier general Tapardel Ana Claudia
Din partea grupului PSD 0 prapun pe doamna Sitaru Janina.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Rog Direciia Tehnica sa faca buletinele de vot.

Pana se fac buletine de vot trecem la urmatorul punct pe ordinea
de zi, proiect de hotarare privind delegarea unui membru, este un
singur loc, practic ne exprimam Tn cazul Comisiei de soluiionare a
contestaiiilor sunt trei membri ai executivului iar vis-a-vis de prima
comisie exista un loc pentru un consilier general.

Bun, mergem mai departe, proiect de hotarare privind delegarea
unui membru al Consiliului General al Municipiului Bucure!?ti in
calitate de pre!?edinte al Comisiei de solutionare a intampinarilor
formulate de proprietarii sau titularii altor drepturi reale asupra
imobilelor in cauza propuse spre expropriere.

Aces! loc a fost ocupat de domnul Fuciu Daniel care a demisionat.
A~tept propunerile.

Din partea grupului PNG domnul Badulescu Aurelian. Va rag sa
notaii propunerea, mai sunt ~i alte propuneri? Nu.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind transmiterea in administrarea Administratiei Spitalelor §i
Serviciilor Medicale Bucure§ti a imobilului situat in Str. Sf.
Ecaterina nr.1-3, sector 4, cu destinatia de sediu.

Cine este pentru?majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind transmiterea in proprietatea Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti a imobilului situat in Str. Cluceru Udricani
nr.12, sector 3.

Este gradinita Ronald Laudler pe care noi am , in mandatul
trecut ~i acum ca sa c1arificam situatia.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Urmeaza proiectul numarul 10, inteleg ca domnul primar I-a
mentinut pe ordinea de Zl, iar domnul loan Gaf - Deac ~i-a retras
propunerea.

Proiect de hotarare privind aprobarea Protocolului pentru
organizarea Circuitului de Formula 3.

A~a cum am hotarat la inceputul ~edintei domnul Niculae $erbu se
va adresa Consiliului General.

Domnul Niculae $erbu
Domnilor consilieri, domnule Primar General, in primul rand vreau

sa va mu1tumesc ca acordati totu~i atentie acestui proiect. Dupa cum
~tim cu totii in 2007 ~i 2008 s-au organizat doua evenimente, din
nefericire la acea data cred ca nu s-a inteles foarte bine ca acest
eveniment nu detinea toate elementele juridice necesare de a putea fi
organizat ~i legal, sper sa se indrepte aceasta eroare. Intre timp dupa
cum ati observat ~i dumneavoastra am stat cuminte ~i am obtinut 0
hotarare judecatoreasca irevocabila In urma caruia a fost inscris la OSIM
certificatul pentru desen ~i model industrial care ofera absolut toate
drepturile Promit ca cel tarziu maine sa pun in cutiile dumneavoastra de
scrisori, un pachet cu toate documentele care dovedesc acest lucru.
Rugamintea mea este, nu ~tiu efectiv cum sa va explic faptul ca acest
proiect imi apar1;ine.Lucrez la el din 2003, am venit de nenumarate ori la
Primaria Capitalei ~i multi dintre dumneavoastra pot confirma lucrul
acesta cu dovezi clare de la scrisori. de la oameni competenti, parteneri
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de ai mei cum ar fi de la Imola care organizeaza de 30 de ani circuitul de
Formula 1, marele premiu Alsan Marino ~i alte competitii. Am venit cu
delegatii ~i sper ca de aceasta data sa se gaseasca 0 formula legala
pentru ca eu am facut tot ce mi-a stat In putinta sa nu declan~ez un
scandal international, nu am facut nici macar 0 adresa pana In momentul
de fata la FIA, ocazie cu care s-ar fi cel putin suspendat ~i nu am mai fi
putut vorbi cel putin 10 ani de acest eveniment. Imi pare rau ca nu am
avut posibilitatea sa demonstrez cum se face un astfel de eveniment
pentru ca mie sa ~titi ca Imi pasa, eu nu pot sa fac aici un eveniment ~i
dupa aceea sa II vand austriecilor sau australienilor, eu raman aici ~i voi
da socoteala daca vreti cel Dutin moral In fata dumneavoastra. Vreau sa, .' ~
va spun ca cineva facea aici referire la faptul ca se Intrerupe circulatia.
Este foarte adevarat pentru ca a fost prost facut. Se lucreaza cu
elemente Invechite, new jersey din beton care necesita macarale,
necesita 0 sumedenie de utilaje ~i blocheaza circulatia pentru ca nu s-a
dorit sa se investeasca, s-a dorit sa se ia bani ~i atat. Eu cu mare
placere a~ a~tepta cel putin 0 Intrebare din partea domnilor consilieri.

Domnul consilier general Stan Ion
Fara Indoiala ca sunt surprins. Am Inteles de la dumneavoastra ca

ati patentat, ati luat de la OSIM, ce ati luat? Ati patentat strazile? Sau
gardurile care Ie puneti dumneavoastra de fier?

Domnul Niculae Serbu
Va spun imediat. Acest circuit In termeni juridici ~i nu numai este

numit produs. Un produs care este format dintr-un traseu, tribune,
padocuri, linia bocselor aducatoare de profit.

Domnul consilier general Stan Ion
Indiferent cum ati vrea dumneavoastra sa amenajati acest circuit ~i

cu OSIM-ul ~i cu tot ce aveti dumneavoastra tot va trebui sa restrictionati
circulatia In perioada cand pregatiti circuitul pentru cursa, deci cele doua
curse care au fost pana acum s-a Inchis circulatia cu 0 saptamana
Inainte ca sa se stabileasca traseul, sa se delimiteze cu acele betoane ~i
garduri ~i dupa aceea mai raman trei patru zile Inchise ca sa se
demonteze, deci practic eu cand am zis nu sunt un rau voitor caruia nu Ii
plac cursele de ma~ini. personallmi plac cursele de ma§ini dar de regula
ma uit la televizoL sau daca sunt plecat pe undeva ~i ma nimeresc sa fie
vreo cursa ma uit acolo.

Eu am spus ca pentru bucure~teni este un disconfort atat pe
traseu cat ~i zgomotul pe care II face 0 ma~ina de 700 de cai turata la
maxim alergand pe circuit ~i la randul respectiv vin mai multe zeci de
ma~ini ~i este insuportabil.



Pe langa faptul ca este zgomot, se blocheaza circulatia, astea erau
impedimentele, nu ca avem ceva cu cursa.

Domnul Niculae $erbu
Am Inteles domnule consilier $i daca Imi permiteti zilele acestea sa

va prezint toata documentatia sa vedeti ca exista formule tehnice inclusiv
telescopice care nu necesita. tocmai asta spuneam. In momentul de fata
este $i un moment prielnic pentru ca spre exemplu otelul la bursa este
40% fata de anul trecut, costul. Deci cu pana un milion de euro se poate
organiza tot fara sa Intrerupeti 0 secunda, cu exceptia celor 3 zile.
Domnul consilier are dreptate, asta am sustinut $i eu, s-au facut ni$te
erori grosolane $i sunt altele $i mai grave domnul consilier, a fost
omologat la limita, nu am avut nici macar $aibele necesare grower, deci
a fost facut In bataie de joc, mi s-a propus $i mie sa facem 0 editie $i sa
o vindem. Nu am fost de acord $i din aceasta cauza am ajuns In acest
razboi In care vreau sa va spun ca mi-au facut multe probleme. Vorbeati
dumneavoastra de cineva halterofil cu mU$chi. Atat vroiam sa mai spun
$i cu asta Inchei, va rog sa ma credeti, nu 0 spun cu rautate, nu 0 spun
cu amenintare, daca un alt organizator continua, se Incadreaza la
contrafacere $i nu mai este vorba ca acum doua editii de drepturi de
autor cu Inchisoare sau amenda. este vorba de Inchisoare $i avertizez
pe aceasta eale sa fie foarte atenti.---- - ------

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Cred ca ati Inteles foarte gre$it locul In care va aflati. Deci aici nu

proferati amenintari la adresa nimanui, aici vorbiti cu respect In fata
Consiliului General.

Va aduc aminte ca noi avem doar un vot de oportunitate, nu
suntem aici sa stabilim legalitatea.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Nu voi vorbi decat de aspectul de legalitate. leri la comisia juridica

s-a prezentat domnul $erbu $i ne-a prezentat toata discutia. Astazi la
aceasta mapa mi s-a pus un raport al Parchetului de nelncepere a
urmaririi penale pentru fals. Ceea ce nu s-a spus In acest raport trebuia
sa va spuna ca domnul $erbu a ca$tigat In instanta definitiv $i irevocabil
dreptul de a-$i Inregistra ideea. Faptul ca are 0 idee pe strazile
Bucure$tiului nu Inseamna ca el a confiscat strazile Bucure$tiului, i-am
spus-o !?i ieri Tncomisia jundlca. Eu v-a§ propune sa ne gandlm cu multa--
atentie la acest circuit, este 0 onoare $i 0 mandrie pentru Bucure$ti ca II
poate organiza. dar cineva In acest context nu spune adevarul $i cred ca
sunt cei de aici. De aceea faptul ca dansul are 0 licenta pe aceasta idee
nu ne Impiedica pe noi sa alegem societatea care aduce cel mai mare



profit la capitala. Cine da cea mai mare redeven~a la capitala cash,
garantata pentru evic~iune sau pentru alte litigii ca nu cumva sa mai
primim un asemenea bau - bau sau vezi doamne ce se Intampla daca
mai face cineva cu aprobarea noastra, vom organiza acest turneu ~i cu
asta am Inchis.

Oomnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Oraga domnule consilier general vreau sa va spun ca sunt foarte

bucuros, a~isubliniat Inca 0 data ca ceea ce dumneavoastra vota~i astazi
este 0 aprobare de oportunitate. Restul, dumneavoastra ~ti~imai bine ca
sunte~i jurist, este responsabilitatea noastra, este tocmai aceea de a
justifica legalitatea societa~ilor care vin sa organizeze aceste chestiuni.
Este foarte clar.

Oomnul consilier general Tica Horatiu
Stima~i colegi, referitor la povestea cu zgomotul, nu am ce sa spun

decat ca la Monte Carlo, este zgomot la fel de mare sau chiar mai mare,
se aude pana In Fran~a. Ma uit la punctul numarul 10 scrie aprobarea
Protocolului pentru organizarea Circuitului. Ma uit In spate, nu exista nici
un protocol.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Proiectul de hotarare a venit extraordinar de tarziu.

Oomnul consilier general Tica Horatiu
Oar nu este protocol, este pur ~i simplu hotarare. Este altceva.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Oa, este 0 expunere de motive, protocolullipse~te practic.

Oomnul consilier general Tica Horatiu
Votam fara sa ~tim ce contine protocolul?

Oomnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Oomnule primar, remarca domnului Horatiu este .

Oomnul consilier general Tica Horatiu
Sunt pentru organizarea unui circuit dar nu vad protocolul.

Oomnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Oeci domnule primar, la punctul 10 este proiect de hotarare privind

aprobarea Protocolului pentru organizarea Circuitului de Formula 3.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Am sa va explic imediat. Deci am nascut aceasta dorin~a de aviz

de oportunitate daca 0 organizam sau nu. Eu acum declan~ez toate
procedurile legale pe care vin ~i vi Ie prezint consiliului existand acest
aviz de oportunitate. Daca abilita~i Primarul General sa faca acest lucru,
abilita~i ~i raspunderea Primarului General pentru forma legala In care
vor fi Incheiate toate acestea.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Domnule Primar General, perfect de acord cu dumneavoastra,

suntem pentru organizarea acestui circuit, dar vreau sa vad ce con~ine
protocoluL

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu a~ propune un amendament daca Imi permite~i. Proiect de

hotarare privind aprobarea organizarii unui circuit de formula 3 In
MunicipiuL privind oportunitatea .

Domnul consilier general Tica Horatiu
Putem propune amanarea pana ma~i sau cand va fi urmatoarea

~edin~ade Consiliu ~i asta este.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Da, Imi este clar de unde atatea neln~elegeri, dar sta~i ca este

simplu. Hotararea avea alt con~inut. Schimbandu-se con~inutul a ramas
titlul, ca a~a se Intampla la noi, deci v-a~ ruga la titlu sa fi~i de acord sa
fie a~a: "Imputernicirea Primarului General al Municipiului Bucure~ti sa
negocieze In condi~iile legii un contract de asociere pentru organizarea
cursei din Municipiul Bucure~ti".

Domnul consilier general Tica Horatiu
Da, virgula contract care va fi supus atentiei Consiliului General,

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu, acesta este art. 2. introducem articol suplimentar.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Fara probleme

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Contractul respectiv va fi,-supus a~a. Haideti sa clarificam, domnul

primar modifica textul duper'cuni' urmeaza: proiect de hotarare privind
Imputernicirea PrimaruluiiiGeneral ,
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general Tica, domnule pre$edinte de $edinta,

chestiunea este foarte clara. Eu vreau sa dam la 0 parte 0 serie intreaga
de suspiciuni. Legea spune foarte c1ar ca eu sunt ordonator de credite.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu a pus nimeni la indoiala.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
In momentul in care dumneavoastra puneti problema in felul

acesta, primarul prezinta inainte de semnare acest lucru, nu vad rostul
ei. Ca sa ma imputerniciti sa ce? Imi dati puterea sa pot sa negociez $i
sa semnez un contract dupa care vin in fata consiliului $i informez de
acel contract. Daca cineva sesizeaza ca am gre$it in semnarea acestui,
atrag responsabilitatea legii. Daca dumneavoastra imi spuneti in textul
legii ca acel contract inainte de semnare trebuie sa II prezint, atunci nu
mai are nici un sens nici un fel de imputernicire.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul primar, aici este 0 problema. Conform Legii nr. 215 privind

administratia publica, orice contract de asociere pe care II semnati,
trebuie aprobat in prealabil de consiliul General.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Acesta nu este un contract $i fiindca este vorba de bani,

v-am spus ca sunt absolut de acord sa va prezint 0 informare de ceea ce
am semnat.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Deci va propun introducerea unui articol 2, sau nu la art. 2 un nou

alineat: "se imputernice$te Primarul General sa efectueze in conditiile
legii demersurile necesare organizarii actiunilor de desfa$urare a
Formulei 3 cum este consacrata, iar forma finala a protocolului sa fie
supusa spre aprobare Consiliului General inainte de a fi semnata de
Primarul General.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Este corect. dar la art. 1 scrie a$a: .,se aproba desfa$urarea unui

circuit automobilistic de Formula 3 pe amplasamentul din jurul Palatului
Parlamentului" Cred ca ar trebuie sa modificam desfa$urarea unui circuit
automobilistic de Formula 3. -

,,.



Domnul consilier general Tica Horatiu
Domnule pre$edinte, domnule Primar General, stand de vorba cu

colegii mei am ajuns la urmatoarea concluzie: asocierea de care
dumneavoastra face~i vorbire, implica patrimonial primaria. De ce 0
implica patrimonial? Pentru ca se face 0 asociere pe domeniul public $i
privat al Municipiului Bucure$ti pentru care Consiliul General trebuie sa
I$i dea acordul. Acord care se va obtine cu 2/3.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Daca este protocol jumatate plus unu.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Implica patrimoniul.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Forma finala a protocolului, doamnelor $i domnilor colegi

amendamentul este urmatorul: la art. 2 dupa organizarea a$a
demersurile necesare stabilite organizatorului ac~iunii. Dupa aceea
urmeaza alineat nou: "forma finala a protocolului va fi supusa spre
aprobare Consiliului General Inainte de a fi semnata de Primarul
General".

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Deci In continuarea art. 2 nu articol separat.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Da, este alineat nou. Forma finala a protocolului va fi supusa

aprobarii Consiliului General.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre$edinte, stima~i colegi, avand In vedere propunerile

facute aici unde doar pro$tii sunt consecven~i, cred ca putem fi de acord
$i grupul PSD cu aceste amendamente sa trecem totu$i $i mai ales ca
expunerea domnului $erbu a fost una destul de eficienta. Am In~eles ca
face de a$a maniera cat sa mearga totul brici fara sa creeze dificulta~i
foarte mari, vine cu alta tehnologie, alt mod de a planifica traseul. A$a
am Inteles practic. lar referitor la ceea ce a spus colegul Giugula cu
aceste amendamente a$a cum am men~ionat cred ca putem sa nu fim
consecven~i pana la capat Intr-o idee, adica putem sa votam $i noi
PSD-ul.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Dragi colegi, sunt doua amendamente: amendamentul propus de

domnul Primar General ~i anume modificarea.

Domnul consilier general Alexe Florin Alexandru
Dragi colegi. trebuie sa fie neaparat Formula 3? Trebuie sa fie

omologat FIA. Formula 3 este cea mai slaba. Hai sa lasam deschis sa
vedem poate FIA vine cu ceva mai bun Sa intram Tncalendarul FIA ~i sa
vedem poate obtinem ceva mai bun pentru Bucure~ti. De ce trebuie sa
fie cel mai slab?

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Stati 0 secunda domnul Alexe, prapuneti ce?

Domnul consilier general Alexe Florin
Cursa sa fie omologata FIA nu trebuie sa spunem noi ca trebuie sa

fie Formula 3, 2, 7. Deci trebuie sa fie omologata FIA.

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Deci prapuneti modificarea titlului , nu articolului: se apraba

desfa~urarea unui circuit automobilistic omologat FIA pe amplasamentul
din jurul Palatului Parlamentului? Pe un amplasament atunci.

Domnul consilier general Meran Dan
Domnilor colegi, circuitul despre care se face vorbire ~i despre care

domnul primar care este foarte Tntema ~tie ca este omologat FIA, numai
pe acest circuit putem organiza din punct de vedere sportiv acest
eveniment deci este yorba despre circuitul articulat omologat FIA care nu
este omologat pentru Formula 3 sau pentru Formula 5 sau pentru
Formula 1.

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin
Deci dumneavoastra propuneti sa scoatem Formula 3 sa zicem

omologat FIA pe amplasamentul din jurul Palatului Parlamentului. Ce va
rag, organizatorul de anul trecut este prezent Tnsala ~i dore~te sa spuna
cateva cuvinte.

Propun ca domnul Bayer sa poata lua cuvantul Tn fata Consiliului
General.

Cine este pentru? 29 de voturi , dragi colegi stati putin ideea
este sa auzim ambele variante. a$a mi se pare corect.



Domnul consilier general Stan Ion
Stimati colegi, cand am Tnceput ~edinta am supus la vot ordinea

luarilor de cuvant ~iam manifestat dorinta la vremea respectiva domnului
$erbu, domnul Bayer nu ~i-a manifestat dorinta. Eu vroiam sa completez
pentru ca sa fim Tn deplina legalitate ~i sa nu cream disconfort nici
consiliului nici Primarului General, domnul Primar General sa faca 0

adresa la FIA sa ceara 0 documentatie daca ceea ce are domnul $erbu
este perfect legal, licenta dansului pentru ca Tndreptatim pe unul Tn
defavoarea celuilalt. Daca de exemplu domnul $erbu are toate
documentele care sunt legale ~i FIA atesta ca aceste documente sunt
legale ~i sunt conforme cu principiile Federatiei Internationale de
Automobilism este ok, daca de exemplu cel care a organizat Tnainte,
domnul Bayer are ~i dansul alte documente aici suntem pu~i Tntr-o
dilema. Ori domnul Bayer organizeaza ~i nu vrem sa intre Consiliul
General ~i Primaria Capitalei Tntr-un conflict Tntre cei doi, ori domnul
Bayer organizeaza aceasta cursa ~i Tida domnului $erbu dreptul ca are
licenta, ori face domnul $erbu ca a~a este documentatia sau poate vine
a treia societate sau a patra societate care sa prevada la fel cu
documentatiile de la FIA ~i atunci domnul Primar cred ca dumneavoastra
ar trebui cel mai bine sa , deci Tnconcluzie nu mi se pare normal
sa mai·dati cuvantul Guiva cand ·eram-TR-proce£!urade \JOt.._.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan. Consiliul General este suveran. Poate decide daca

da sau nu cuvantul cuiva.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
Domnilor colegi, v-a~ ruga ca pentru cateva momente sa fiti serio~i

~i sa Tntelegeti importanta acestei actiuni. Atata timp cat s-a facut un
amendament ~i a !asat la iatitudinea Primarului General, deci Primarul
General sa fie cel care negociaza, care gase~te formulele cele mai bune
pentru ca acest concurs sa se desfa~oare TnRomania, nu sunt de acord
ca domnul care a vorbit Tnainte sau domnul care a organizat sa vina ~i sa
organizeze iar noi sa Ti dam aceasta aprobare. In principiu suntem de
acord cu tinerea acestui concurs automobilistic, dar a~a cum s-a stipulat
Tnamendamentele facute de colegii mei, Primarul General sa fie cel care
sa gaseasca modalitatile cele mai avantajoase. Atat din punct de vedere
al confortului cetatenilor cat ~i din punct de vedere al riscurilor ~i
perioadei de asamblare $i dezasamblare a tribunelor ~ia circuitului.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimati colegi, va supun la vot permisiunea ca domnul Harmund

Bayer sa se exprime Tnfata Consiliului General pe aceasta tema.
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Cine este pentru? 24 de voturi, Impotriva? 12 voturi (Giugula D.,
Stan I., Draghici A, Tapardel C., Sitaru J .. Popa M., Nicorescu V.,
Paduraru A, Boaja M., Mihailescu B., Fuciu D., Popescu C.), abtineri? 0
voturi.

Domnul Bayer se poate adresa 3 minute In fata consiliului.

Domnul Harmund Bayer
Stimate domnule primar, stimat prezidiu, stimati domni, stimate

doamne, va mu1tumesc ca am oportunitatea de a-mi exprima pozitia In
acest caz ~i ma bucur ca acest subiect treze§te atata interes din partea
dumneavoastra.

A~ dori foarte pe scurt sa iau 0 luare de pozitie In ceea ce prive~te
afirmatia facuta de domnul $erbu anterior. In ceea ce II prive~te pe
domnul $erbu acesta nu a organizat niciodata un eveniment sportiv de
asemenea anvergura ~i nici nu a participat la un astfel de eveniment, a
fost invitat odata de catre mine sa participe la un astfel de eveniment
sportiv.

In ceea ce prive~te documentatia despre care vi s-a vorbit, aceasta
a fost furata de catre domnul $erbu. Exista In acest sens 3 procese pe
rol ~i a~teptam solutionarea.

A'§ dori sa va spun cateva cuvinte pe scurt despre Insemnatatea
acestui eveniment sportiv In ceea ce prive~te numarul de telespectatori
am adunat 1,5 miliarde de telespectatori care au vazut transmiterea
acestui eveniment. Este un eveniment unic In Bucure~ti, va rog sa Imi
spuneti ce alt eveniment sportiv a mai Inregistrat un asemenea record In
ceea ce prive~te numarul de privitori?

Mai trebuie mentionat ca In cadrul acestui eveniment sportiv exista
un numar foarte mare de persoane care sunt implicate In acest proiect,
ceea ce Inseamna un profit. Anul trecut am avut un profit de 7 milioane
de euro.

In ceea ce prive'§te investitiile pe care Ie-am facut In cadrul acestui
proiect am investit 17 milioane de euro pana la momentul actual ~i nu am
ca~tigat Inca nici un eurocent. In ceea ce prive~te plata proiectului,
acesta este desfa'§urat a'§ dori sa II Intreb pe domnul care
tocmai acum parase~te sala .

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Am ~i eu 0 intrebare: cati bani ati varsat la caslena primariei la

incheierea conturilor?
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Domnul Harmund Bayer
In ceea ce prive$te veniturile pe care Ie-am acordat caSlenel

acestea se ridica la 250 de mii de euro plus 3% din sponsorizari, plus 2%
din vanzarea biletelor 0 suma exacta nu va pot .

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Este 0 suma de miliarde? Sa ne spuna exact 11eu, 2 lei, 7 lei, 15

lei Cat au fost drepturile de televizare?

Domnul Harmund Bayer
In ceea ce prive$te suma, nu pot sa va dau acum 0 cifra exacta

Insa trebuie sa luati In considerare faptul ca am avut 7 milioane ,
dupa cum v-am spus Inainte, am investit 17 milioane de euro In acest
proiect $i Inca nu am primit nici un eurocent.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Inteleg ca faceti munca patriotica In folosul comunitatii Bucure$ti?

Domnul Harmund Bayer
Dupa cum v-am spus avem un program care se va desfa$ura pe 0

perioada de 10 ani, de aceea $i veniturile pe care Ie a$teptam vor veni
mai Incet.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Nu mi-ati raspuns la Intrebari, data viitoare cand veniti sa fiti

pregatit sa raspundeti la Intrebari. Ati facut circuitui pe terenul
municipalitatii $i nu ne-ati raspuns la ce fonduri ati adus municipalitatii.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Daca Imi permiteti eu vreau sa va Intreb din punct de vedere juridic

daca aveti exciusivitate pentru organizarea In Romania a acestei
manifestari. $i daca aveti licenta de la OSIM.

Domnul Harmund Bayer
Cred ca este vorba despre 0 nelntelegere pentru ca OSIM nu are

nimic de a face cu omologarea din partea FIA.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Atunci instanta de judecata care s-a pronuntat impotriva

interventiei dumneavoastra In dosar Inseamna ca nu are autoritate de
lucru judec~t.
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Domnul Harmund Bayer
Cred ca este 0 neintelegere. Nicio persoana fizica din nici un stat a

acestei lumi nu poate dispune de dreptul de a acapara 0 anumita strada
sau 0 anumita proprietate sau amplasament care apartine comunitatii
sau primariei unui ora~. Vorbim despre doua lucruri diferite. Ceea ce ati
spus dumneavoastra este marca inregistrata.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
S-au facut mai multe amendamente, acum aveti 0 imagine

generala asupra situatiei, va multumim mult.
Prima modificare a propus-o domnul Primar General, care a

propus modificarea titlului din titlul original "proiect de hotarare privind
aprobarea Protocolului pentru organizarea Circuitului de Formula 3"
devine "proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului General al
Municipiului Bucure~ti sa negocieze ~i sa semneze in conditiile legii un
contract de asociere pentru organizarea unei curse automobilistice in
Municipiul Bucure~ti". Asta este prima modificare.

Cine este pentru ca aceasta modificare a titlului? majoritate de
voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi.

Acum la art. 1 exista urmatorul amendament facut de colegul
nostru Florin Alexe de la PNL. "Se aproba desfa~urarea unui circuit
automobilistic omologat FIA pe amplasamentul din jurul Palatului
Parlamentului".

Cine este pentru acest amendament? majoritate de voturi,
impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Acum amendamentul domnului Giugula: "se imputernice~te
Primarul General sa efectueze in conditiile legii demersurile necesare
stabilirii organizatorului actiunii este la art. 2, forma finala a protocolului
urmand sa fie aprobata de Consiliul Generalinaintea semnarii lui".

Aceasta a fost formula propusa de domnul Giugula.
Cine este pentru amendamentul domnului Giugula? majoritate de

voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi.
Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare in integralitatea lui cu
amendamentele ~i completarile ulterioare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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- la ora 16.05 au plecat domnii consilien generali Stan Ion $i
Giugula Mihai Doru -

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind Incadrarea Teatrului Tineretului "Metropolis" In categoria
institutiilor de spectacole, precum ~i aprobarea organigramei,
numarului de posturi, statului de functii ~i Regulamentului de
organizare ~i functionare ale acestei institutii.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind aprobarea procedurii de expropriere pentru
imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala estimata a
despagubirilor, in vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes
public local "Regularizarea traseului Bulevardului Tudor
Vladimirescu - Intre Str. Cedrilor si Calea Rahovei".

Sunt amendamente la acest punct? Nu.
Cine este pentru? 0 voturi, impotriva? 1 vot (Stan N.), abtineri?

majoritate de voturi.
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind acceptarea ofertei de donatie cu sarcini in favoarea
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti, formulata de Agentia
Nationala pentru Locuinte a terenului in suprafata de 6913 mp.
situat In Bucure~ti,Intrarea Godeni nr. 16A, sector 6, ~i transmiterea
in administrarea Consiliului Local al Sectorului 6, In vederea
realizarii strazilor, spatiilor verzi ~i parcarilor.

Cine este pentru? 28 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9
voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A., Nedelcu C.,
Tapardel C., Sitaru J .. Drachici G., Anton M.)

Acest proiect de hoU:lrare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind cooperarea Consiliului Local Sector 6 prin Directia Generala
de Asistenta Sociala ~i Protectia Copilului Sector 6 cu Fundatia
Filantropica Metropolis in vederea implementarii In comun ~i a
finantarii proiectului "Centrul de ocrotire a copiilor Acasa".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 votUri.

. '
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Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea amplasamentelor situate in Pasajul din Piata
Universitatii pe care vor fi amenajate spatii cu alta destinatie decat
aceea de locuinta, conform profilelor de activitate stabilite, precum
~i a documentatiei de organizare a procedurii de licitatie publica cu
strigare, in vederea inchirierii acestora.

Sunt amendamente la acest punct? Nu Este un vot de 2/3.
Cine este pentru? 35 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9

voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A., Nedelcu C.,
Tapardel C., Sitaru J., Drachici G., Anton M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
pentru aprobarea Normelor de aplicare a Hotararii C.G.M.B.
nr.252/2008 privind amplasarea in subteran a echipamentelor ~i
retelelor de comunicatii electronice pe teritoriul Municipiului
Bucure~ti.

Cine este pentru? 29 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 15
voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A., Nedelcu C.,
Tapardel C., Sitaru J., Drachici G., Anton M., Meran D., Alexe F.,
Scarlat H., Potera~u C., Grogorescu R., Nitu R.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea organigramei, numarului total de posturi, statului
de functii ~i Regulamentului de organizare ~i functionare ale
Regiei Autonome de Distributie a Energiei Termice Bucure~ti -
RADET.

Domnul consilier general Gat-Deac loan
Din statui de functii se propune anularea unui post de director

general adjunct ~i va ramane un singur post de director general adjunct.
Aceasta este forma pe care 0 propun prin amendament.

A doua propunere, este aceea de transformare a serviciului juridic
recuperare creante ~i executare silita in Directie Juridica recuperare
creante ~i executare silita.

Acesta este amendamentul.
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Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Nu ~tiu daca este In regula sa propunem noi amendamente la

organigrama. Dansul propune 0 forma, 0 votam sau nu 0 votam. Nu
putem , nu ~tim noi mai bine cum trebuie sa functioneze lucrurile.

Domnul consilier general Gaf-Deac loan
A~ vrea sa II anunt pe colegul ca putem face amendamente, este 0

institutie In subordinea Consiliului General, aprobam 0 organigrama la
care putem aduce amendamente pentru ca suntem aici sa ~i judecam cu
capul nu numai sa ridicam mana ~i In comisii s-a ajuns la aceasta
concluzie de oportunitate de aceea am ridicat amendamentul.
Multumesc.

Domnul director Becheanu Bogdan Mihai
Sunt ni~te amendamente aduse de comisia de utilitati In urma unor

discutii, deci nu sunt facute personal de domnul Gaf - Deac.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va supun la vot amendamentul facut de colegul nostru loan Gaf-

Deac ~i de comisia de utilitati.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi.
Acest amendament a fost adoptat.

Va supun la vot proiectulln integralitatea lui.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

. Irecem-'aurmatorul ounct De ordinea de zi. oroiect de hotarare
I I ' •

privind aprobarea organigramei, statului de func1ii ~i
Regulamentului de organizare ~i func1ionare ale Poli1iei Comunitare
a Municipiului Bucure~ti.

Sunt amendamente la acest punct? Nu.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,

abtineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind inaintarea catre Guvernul Romaniei a cererii de emitere a
unei hotarari privind transmiterea monumentului de for public
Charles de Gaulle din domeniul public al statului ~i administrarea
Ministerului Culturii ~i Cultelor in domelliul public al Municipiului



Bucure§ti §I In administrarea Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti.

Cine este pentru? 42 de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind expunerea materialelor de propaganda electorala pe
teritoriul Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? 0 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind modificarea componentei nominale a Comisiei tehnice de
amenajarea teritoriului §i urbanism, aprobata prin Hotararea
C.G.M.B. nr.343/2008.

Apare un reprezentant al ministerului ~i In rest se mentine
componenta veche.

Va rog sa pregatiti buletinele de vot.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea participarii Municipiului Bucure§ti la Proiectul
CAPRICE "Regiuni de Capitale care integreaza transportul public in
scopul cre§terii eficientei energetice" care beneficiaza de 0
subventie de la Comisia Europeana prin fonduri ERDF - norvegiene,
cod Proiect 0317R1, in cadrul Programului de Cooperare Regionala
INTERREG IVC.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici aferenti
studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii al Bibliotecii
Metropolitane Bucure§ti "Consolidare, restaurare, refunctionalizare
- Casa Anton Pan".

Domnul consilier general Poterasu Cornel Constantin
La comisia economica s-a formulat urmatorul amendament, ca

acest proiect de hotarare sa fie retransmis initiatorului cu mentiunea sa
acceseze fOhdurile europene pentru casele de cultura, monumente
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istorice se dau aproximativ 92% din fonduri europene. Acesta este
amendamentul comisiei economlce.

Domnul pre§ledinte de §ledinta Murg Calin
Problema este ca trebuia spus de la Tnceput pentru ca domnul

Primar General sa poata retrage de pe ordinea de zi acest proiect, din
moment ce nu este aici nu are cum sa retraga. Ne propuneti sa Ii dam
aviz nefavorabil.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
De fapt ~i de drept sa stabilim problema numarul 1. Acolo investitia

ajunge la 4 mii de euro pe metru patrat, 75 de mp ~i costa 300 ~i ceva de
mii de euro investitia pentru reabilitare doar. $i pentru punctul 24, ca
este urmatorul avem un WC de 10 mp., .

Domnul pre§ledinte de §ledinta Murg Calin
$i comisia de cultura a dat aviz negativ la punctul 23. II supun la

vot.
Amendamentul dumneavoastra nu poate fi supus la vot pentru ca

este doar 0 sugestie de vat.
Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? majoritate de voturi,

abtineri? 14 voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A.,
Nedelcu C., Tapardel C., Sitaru J., Drachici G., Anton M., Fuciu D.,
Nicorescu V., Papa M., Florescu D., Berbecaru A.).

Acest proiect de hotarare nu a fast adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii al Bibliotecii
Metropolitane Bucure~ti "Extindere parter Filiala George
Toparceanu" .

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
o sa va prezint parerea Comisiei economice, am dat aviz

nefavorabil ~i aici este aceea~i marlanie se face un WC de 10 mp. cu un
miliard cinci sute.

Domnul pre§>edintede §>edintaMurg Calin
Mai sunt alte amendamente? Nu mai sunt
Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? majoritate de voturi,

abtineri? 1 vat (Radoi S.).
Acest p,roiect de hotarare nu a fast adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferen1i
obiectivului de investi1ii al Teatrului Excelsior "Amenajare interioara
sala de spectacole Teatrul Excelsior".

Amendamente? Nu sunt
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,

abtineri? 11 voturi (Popescu C., Mihailescu B, Boaja M., Paduraru A
Nedelcu C., Tapardel C , Sitaru J , Orachici G., Anton M., Grigorescu R.,
Potera~u C.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
pentru modificarea anexei la HCGMB nr.325/2007 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici pentru modernizarea Centrului de
Informare ~i Documentare pentru Relatii cu Ceta1enii al Primariei
Municipiului Bucure~ti.

Oomnul consilier general Popescu Costin Adrian
Propun sa se faca 0 reanalizare Tntrucat consolidarea pe care 0

cere este Tn jur de patru sute de mii de euro pentru 1000 mp. ca
suprafata, dar este vorba doar de ni~te stalpi acolo. Oeci consolidarea
cere, se suplimenteaza bugetul de la un mil ion ~ase sute de mii de euro,
la doua milioane ~i ceva de euro, pentru biroul unic de vis-a-vis.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
$i ne propune~i pe fond modificarea cifrei sau ....

Oomnul consilier general Popescu Costin Adrian
A~ vrea sa mentionez ca grupul PSO voteaza Tmpotriva.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Propuneti un aviz nefavorabil.
Bun. Supun la vot.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 9 voturi

(Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A, Nedelcu C.,
Tapardel C., Sitaru J., Orachici G., Anton M.)., abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
de investi1ii "Eficientizarea alimentc1Jii cu energie termica a
consumatorilor racordati la Centrala termka CT 6 Bucure~tii Noi".



Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
de investitii "Reabilitare - modernizare retele termice primare
Rahova Lot III Ana Davila - Academia Militara - Panduri , camin CA1
- CP4".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
de investitii "Racordarea blocurilor A1, A2, A3 din zona Jiului
Pajura la sistemul centralizat de furnizare a energiei termice".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
"Reabilitarea zonelor urbane cu deficit major in retelele publice de
alimentare cu apa §i canalizare zona Andronache din sectorul 2".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii "Pasaj subteran Piata
Presei Libere".

Daca sunt amendamente?

Domnul consilier general Popa lonut
Noi am vrea sa modificam in devizul propus din studiul de

fezabilitate, este vorba de suma alocata proiectului tehnic, 2.200.000
euro, mi se pare nejustificat de mare. De aceea 1000.000 euro I-am dori
scos din deviz $i pus la construqii m0r::!taj.pentru lucrari neprevazute. In
rest, anveloparea, oportunitatea constructiei, Ie sus~inem. Mul~umesc.



Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
leri, la comisia economica nu a venit niciun material pentru

aceasta, grupul PSD este Impotriva

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aici pot sa confirm, intr-adevar pEma la ora 16,35 nu era nlClun

material, a venit In jurul orelor 16,40. materialul exista, cu lonu~ am
apucat sa ne uitam pe el cat de cat, dupa aceea a venit domnul director
Madalin Dumitru sa II prezinte.

Va supun la vot , mai sunt alte amendamente? Nu mai sunt.
Supun la vot amendamentul domnului lonu~ Popa, de modificare a

cifrei cu 1 milion de la proiectare la construc\ii montaj?
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, ab~ineri?

11 voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A., Nedelcu C.,
Tapardel C., Sitaru J., Drachici G., Anton M., Berbecaru A., Popa M.).

Amendamentul a fost adoptat.

Va supun la vot proiectulln integralitatea lui.
Cine este pentru? 26 de voturi, Impotriva? 1 vot (Berbecaru A.),

ab~ineri? 13 voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A.,
Nedelcu C., Tapardel C., Sitaru J, Drachici G., Anton M., Meran D.,
Scarlat H., Potera~u C, Ni~uR).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea caietului de sarcini pentru achizitionarea a 32
bucati cabine cap linie de catre Regia Autonoma de Transport
Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
ab~ineri? 3 voturi (potera~u C., Ni~uR, Grigorescu R).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea documentatiei (faza "documentatie de
interventie" conform H.G. nr.28/2008) ~i a indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului "Inlocuire piese cale In reteaua de linii de
tramvai a Municipiului Bucure~ti".

Amendamente?
Cine este pentru? maJoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,

ab~ineri? 11 voturi (Popescu C., Mihailescu B., Boaja M., Paduraru A.,
Nedelcu C., Tapardel C, Sitaru J.,D(achici G., Anton M, Ni\u R,
Grigorescu R). "\

Acest proiect de hotarare a fost adoptar



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi. proiect de hotarare
pentru modificarea H.C.G.M.B. nr.289/2008 privind constituirea
Comisiilor de specialitate ale Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti.

Prin plecarea domnului Mircea Valentin, exista un loc liber la
Comisia juridica, exista un loc ramas liber la Comisia pentru ONG-uri $i
exista un loc ramas liber la Comisia pentru relatia cu Uniunea
Europeana Va aduc aminte ca aceste comisii au fost completate Tn
functie de proportionalitatea fiecarui grup Tn componenta generala a
Consiliului General, motiv pentru care la Comisia juridica $i de disciplina
este un loc pentru grupul Partidului Democrat, la Comisia pentru relatia
cu Organizatiile neguvernamentale este un loc pentru Partidul Democrat
- Liberal $i la Comisia pentru relatia cu Uniunea Europeana este de
asemenea un loc pentru Partidul Democrat - Liberal.

Va rog sa faceti propunerile.
Propunerile sunt:
- pentru Comisia juridica $i de disciplina domnul Parvu Gabriel,
- pentru Comisia pentru relatia cu organizatiile neguvernamentale

$i alti parteneri sociali ma autopropun:
- pentru Comisia pentru relatia cu Uniunea Europeana, doamna

Cristu Irinel, noua noastra colega.
Rog Serviciul Tehnic sa faca buletinele de vot.
De asemenea va propun ca, Comisia de validare sa fie una $\

aceea$i cu Comisia de numarare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 1 vot

(Scarlat H.). abtineri? 0 voturi.
Va propun ca procedura de vot sa fie aceea$i, sa barati cu 0 linie

numarul candidatului pe care nu II doriti.
Rog Serviciul Tehnic sa repartizeze buletinele Tnsala.

Trecem la ordinea suplimentara, primul punct, proiect de
hotarare privind instituirea taxei hoteliere pentru anul 2010.

Daca sunt comentarii?

Domnul consilier general Poterasu Cornel Constantin
Va propun urmatorul amendament, pe care I-am supus atentiei $i

Tn Comisia economica. Conform Codului Fiscal taxa hoteliera se
stabile$te de catre Consiliul General al Municipiului Bucure$ti pana la
data de 31mai, respectiv anul 2009 pentru taxa hoteliera pe anul 2010.
Cota taxei se stabile$te Tntre 0,5 $i 5%. Avand Tnvedere contextul crizei
economice actuale, volumul Tncasarilor din turismul de bussines In
Bucure$ti a scazut Tn trimestrul I 2009 cu 25,96% conform Institutului
National de Statistica. Doi din cauza crizei economice majoritatea IMM-

r



urilor din Romania se confrunta cu dificultati financiare acestea au, ,
scazut bugetele de marketing, deplasari ~i participari la targuri ~i expozitii
fapt demonstrat ~i de slaba participare la targul de IMM-uri din 6-
10.05.2009. Trei, sumele obtinute de primariile de sector In perioada
2006-2008 din taxa hoteliera nu se regasesc In activitati de promovare,
info-chio~curi, indicatoare de orientare turistica In Bucure~ti. De
asemenea prezenta hartii Bucure~tiului este extrem de slaba ~i patru
ora~e importante precum Budapesta. Munchen, Florenta, Barcelona au
eliminat sau redus aceasta taxa locala In perioada de criza economica.
Prin acest amendament grupul de consilieri PNL consecvent al politicii
de favorizare al mediului antreprenorial propune reducerea acestei taxe
hoteliere pentru anul 2010 pana la nivelul de 0,5%, adica nivelul minim
conform Codului Fiscal. Va mu1tumesc. Cuantumul taxei se stabile~te
Intre 0,5 ~i5% ~i noi propunem nivelul minim, adica 0,5%.

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin
Mai sunt ~i alte propuneri? Nu mai sunt.

Supun la vot amendamentul domnului Potera~u de reducere a
taxei hoteliere pana la 0,5%.

Cine este pentru? 20 voturi, Impotriva? 9 voturi, abtineri? 1 vot
(Tica H.).

Acest amendament a fost adoptat.

Va supun la vot proiedul In integralitatea lui.
Cine este pentru? 33 voturi. Impotriva? 7 voturi

Popescu C., Anton M., Nicorescu V., Tapardel C.,
Berbecaru A.), abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

(Fuciu D.,
Sitaru J.,

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucurel?ti pe
anul 2009 ( se majoreaza veniturile l?i cheltuielile cu suma de
11.582,00 mii lei -Incasata prin Ordinul Ministrului Administratiei l?i
Internelor nr.79/2009 pentru compensari Gcal RADET).

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea amendamentului la contractul de credit Intre
Municipiul Bucurel?ti, RADET l?i Banca Europeana pentru



Reconstructie ~i Dezvoltare (BERD) pentru finantarea proiectului
privind "Programul Multi - Sector al Municipiului B~cure~ti".

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? maJoritate de voturi. Tmpotnva? 0 voturi,

abiineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind transmiterea strazii Eugeniu Carada din administrarea
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti in administrarea
Consiliului Local al sectorului 3

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi,
abiineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Rog Comisia de numarare ~i de validare sa mearga Tnspate. Dragi
colegi aii aprobat ca doi petenti sa ia cuvantul la sfar~itul ~ediniei ~i cred
ca ar fi normal sa Ii ascultam.

Va rog sa nu parasiii sala pentru ca trebuie sa facem votul la
comisiile de specialitate. Nu au venit buletinele ~i trebuie sa ne
exprimam votu!.

Domnul Sarbu Marian
Domnule Primar General, domnule pre~edinte, domnule Secretar

General ma numesc Sarbu Marian iar Tnanul 1999 am obiinut un spaiiu
comercial conform Legii 42/1990. Am facut nenumarate contracte de
asociere cu anumite firme. In anul 2007, Tnainte sa fac un alt contract de
asociere cu 0 anumita firma am cerut consimtamantul Administratiei, ,

Fondului Imobiliar care Tmi spun ca urmare adresei mele din data de
cutare ~i prevederi articolului unic al Hotararii C.G.M.B. nr. 44/1998
privind modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 59/1997 prin care beneficiarii,
cu brevet, ai Legii nrA2/1991, au dreptul sa se asocieze cu persoane
fizice sau juridice, Tn scopul desfa~urarii activitaiii, Tn spaiiile pe care Ie
deiin cu contract de Tnchiriere". In luna februarie 2008 am facut contract
de asociere cu 0 firrna ELEGANT COM DECORATION, Administratia
Fondului Imobiliar a trimis un inspector Tn sensul de a preda spatiul
pentru ca am facut acest contract de asociere. Am specificat Tn nota
respectiva ca am raspunsul dan~ilor 4838/22.03.2007 ca ma pot asocia,
nu au mai recunoscut aceasta adresa pe care dan~ii mi-au trimis-o, mi-
au anulat fi~a de calcul. au Tndraznit sa faca fi~a de calcul societaiii
comerciale cu care eu sunt asociat ace~tia platind chiria pe care pe tarif
redus de 50% conform Hotararii nr. 32. Deci AFI refuza sa mai
primeasca 'chiria Am facut adresa catre Trezoreria Sectorului 3 prin care



mi s-a spus ca AFI a zis ca am virat eronat suma respectiva, nu este
adevarat. Aceste aspecte sunt cunoscute de catre Oficiul Juridic, de
catre inspectia din Primaria Capitalei de catre Directia de Achizitii ~i
Concesionari a Primariei Capitalei, de catre Administratia Fondului
Imobiliar dar vad ca nu ne da nimeni nici un fel de raspuns. ocole~te
toata lumea raspunsurile. Va rag frumos domnule pre~edinte sa se mal
analizeze Inca 0 data situatia, sa fiu ~i eu chemat, sa aduc toate
documentele respective ~i sa se ia 0 hotarare pana la urma ca nu se
poate chiar sa mi se ia cu japca spatiul. Eu am facut ni~te cereri, am
parcurs ni~te etape. Societatea respectiva are cumva contract de
Inchiriere, are licitatia de gestiune sau are repartitie ca sa functioneze
acolo, sa i se faca fi~a de calcul? Numai Directia de Achizitii face fi~a de
calcul $i nu Administratia Fondului Imobiliar, aceasta numai Incaseaza
chiria de la spatiul respectiv.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am retinut opinia dumneavoastra, cunosc situatia dumneavoastra.

Veniti la 341 la domnul Badulesc, la domnul Dinca $i faceti 0 pragramare
acolo.

Domnul Morosanu Vasile
Domnule pre$edinte, domnule secretar, domnilor consilieri dupa

cum $titi m-am mai adresat Consiliului General eu vand carti pe langa
Tribunal, $tie ~i domnul primar. M-am adresat Consiliului Sectorului 4
pentru a obtine acordul de functionare, am primit un raspuns In care zice
numai carti $i flori $i ziare se vand pe domeniul public ~i acum ma
adresez $i domnului primar pentru un memoriu. Daca exista vreo
reglementare care interzice revistele, cartile ~i presa pe domeniul public.
Mi s-a raspuns ca nu se poate, am raspunsul In fata, de~i platesc
domeniul public, vand de doisprezece ani In acest loc, fac parte $i din
grupul ACCES PRESS. A~ vrea sa fiu pus II legalitate, de~i sunt $i
revolutionar am cerut ~i spatiu.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Este 0 problema care excede Consiliul General, alCI este 0

problema pe care 0 aveti cu executivul.

Domnul Morosanu Vasile
Da m-am adresat printr-un memonu $1 domnului pnmar, este la

domnul consilier Moni.



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Bun, 0 sa Ii transmit domnului primar Inca 0 data dar cinstit este sa

discutati cu dElnSul

Domnul MOIO§anuVasile
Da dar sa ma primeasca, sa pot lua legatura cu dElnSUI.Domnul

secretar ~tie situatia mea, eu ma ocup cu treaba aceasta nu fac alt lucru,
deci nu cer, am ':_3e angajati. platesc impozite pentru ca toti suntem cu
carte de munca.

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin
Domnul secretar a trimis situatia dumneavoastra la directia de

specialitate.
Trebuie sa f:'.cem prezenta pentru ca nu putem valida rezultatul.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - absenta
Bacaintan Iri:nie Gabriel - absent
Badulescu fc.urelian - absent
Berbecaru P,!in Dumitru - absent
Boaja Minica - absent
Budulan PO,-;-,piliu- absent
Chiri~ Mariana - prezenta
Cosma Rox2na Maria - absenta
Cruceanu E~'.na - prezenta
Dinca Dum;. J - prezent
Draghici Au )iia Gratiela - absenta
Duta Nicola· Lucian - absent
Florescu 01-- JO~- absent
Fuciu Danic, - absent
Gat-Deac lo:.~n- prezent
Giugula Do . Mihai - absent
Gorodea Tir riu Silviu - absent
Grigorescu ']bert - absent
lonescu Rc _,rtConstantin - absent
lovici Victo; 'eodor - absent
Iva~cu TibE . I - absent
Meran $tef. Dan - absent
Mihailescu' 1 Bogdan - absgmt---.Murg Calin 'Jrezent .
Neagu Mih_ - absent
Nedelcu Cc 21 - prezent



Neme~ Car, i_n lonela - prezenta
Nitu Roben ..:.niel- absent
Nicorescu \- Jil - absent
Paduraru A: >.andru - absent
Parvu Cosn ,,,I Gabriel - prezent
Pop Romee ,2odor - absent
Popa Grigo loan - absent
Popa Mari& -.lbsenta
Popescu C ,:1 Adrian - prezent
Potera~u C . el-Constantin - prezent
Prioteasa C .! - absent
Purcarea S,n - absent
Raicu MircE'.. ~ristian - prezent
Radoi Silvil ::eorge - prezent
Rizoiu Mirc,~~.- absent
Ro~eti George Adrian - absent
Scarlat Horia - prezent
Sitaru Janina Mirela - prezenta
Stan Ion - absent
Stan Nicu~or - absent
Tanase Ion Gabriel - absent
Toma Veronica - absenta
Tapardel Ana Claudia - prezenta
Tica Horatiu- Florin - prezent
Untaru Virgil - absent
Vladan Florin Laurentiu - absent
Voicu Mihai - prezent
Cristu Irinel - prezenta

In sala sunt prezenti 18 consilieri

,
./



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Dragi eolegi pentru ea sunt 18 eonsilieri in sala ~i pentru ea

forumul minim pentru a putea valida eeva ar fi 28 declar inehise luerarile
~edintei ordinare a Consiliului General din data de 2705.2009.

$edinta s-a ineheiat la orele 17.15.

PRE$EDINTE DE $EDINTA
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